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Sayfa 7'de

bilgili kadından geçer”

SONA
 GELİNİYOR

AKGEDİK YUNUSKENT PROJESİNİN İLK ETABINDA 

Türkiye'nin en prestijli toplu konut projelerinden biri olan 5500 Konutluk Akgedik Yunuskent Projesi'nin ilk etabında 
çalışmaların büyük bir kısmı tamamlandı. Firmanın süre uzatımına gittiği projeye ilişkin İmar ve Şehircilik ile Sosyal Konutlar 

Müdürlüğü ekipleri bölgede incelemelerde bulundu.                                                          Sayfa 6‘da

YUNUSEMRE�DEPLASMANDA�

PUANI�ALDI
3Spor Toto Bölgesel Amatör 

Lig’de (BAL) mücadele 
eden Yunusemre 
Belediyespor, ligin 12. 
haftasında deplasmanda 
karşılaştığı Çayırovaspor’u 
1 – 0 yendi. 
Çayırovasporlu futbulcular, 
trafik kazasında yaşamını 
yitiren Yunusemreli Samet 
Algu’yu unutmadı.
     Yunusemre 
Belediyespor, Spor Toto 
BAL’ın 12. haftasında 
Çayırovaspor ile karşılaştı. 
Deplasmanda oynanan 
müsabakada Yunusemre 
Belediyespor, Oğuzhan 
Palaz’ın attığı gol ile 3 
puanı alan taraf oldu. 
Yunusemre Belediyespor 
ligin 13. haftasında 
Kartalspor ile kendi evinde 
karşılaşacak. SAMET İÇİN PANKART AÇTILAR

Çayırovaspor, geçtiğimiz 
aylarda geçirdiği trafik 
kazası sonucu vefat eden 
Yunusemre Belediyespor 
futbolcusu Samet Algu’yu 
unutmadı. Futbolcular, 
sahaya “Kalbimizdesin 
Samet Algu” yazılı 
pankartla girdi. Yunusemre 
Belediyespor Başkanı Arif 
Alkan, Samet’i unutmayan 
Çayırovaspor’a teşekkür 
etti.

Madalyaya Doymuyor
Ulusal ve uluslararası turnuvalarda sayısız dereceye sahip olan Manisa 
Büyükşehir Belediyespor’un başarılı judo sporcusu Mert Şişmanlar, 
Antalya’da yapılan Büyükler Türkiye Şampiyonasında rakiplerine 
minderi dar etti. Rakiplerini bir bir alt eden Şişmanlar, 90 kiloda Türkiye 
şampiyonu olarak zirvede yer aldı.

Büyükler Türkiye Judo Şampiyonası 7-8 Aralık tarihleri arasında 57 ilden 
toplamda 548 sporcu katılımıyla Antalya’da gerçekleşti. Şampiyonada Manisa 
Büyükşehir Belediyespor adına mücadele eden Mert Şişmanlar başarılı 
performansıyla göğsümüzü kabarttı.  İlk turda Rize ili sporcusu Ceyhun 
Kalcıoğlu’nu ikinci turda Samsun ili sporcusu Nazım İlkehan Bayrak’ı alt eden 
Şişmanlar, çeyrek final müsabakasında Konya ili sporcusu Ensar Kolcu’yu yarı 
final müsabakasında ise Giresun ili sporcusu Ali Metehan Köseoğlu’nu yenerek 
finale yükseldi. Şişmanlar final müsabakasında da Balıkesir ili sporcusu Fatih 
Enes Acet’i yenerek 90 kilogramda altın madalyaya ulaştı.
   

        Başarılarla dolu kariyerine sayısız madalya sığdıran yeşil-beyazlı 
sporcumuz 2017 yılı içerisinde işe şu dereceleri elde etti. Litvanya’da 
düzenlenen Ümitler Avrupa Şampiyonası’nda 81 kg’da Türkiye Şampiyonluğu, 
Avrupa Judo Federasyonu EJU’nun düzenlediği Avrupa Kupasında 81 kg’da 
şampiyonluk, Çek Cumhuriyeti’nde düzenlenen Avrupa Kupası’nda 81 kg’da  
3.’lük  Balkan                   Şampiyonası’nda                        81 kg’da 3’lük  ve 
BüyüklerTür                      kiye Şampiyona                           sı’nda 90 kg’da 
Türkiye şam                     piyonluğu elde etti.

unusemre Belediyesi Mutlu Mahallesi'nde 

Yyeşillendirme ve çevre düzenlemesi yapıyor. Park 
ve Bahçeler Müdürlüğü ekipleri, İvaz Paşa Camii 

önündeki parkta,  yeşil alanı çit ile çevirme ve çevre 
düzenleme çalışması gerçekleştirdi. Ekipler, ayrıca 
mahallede 3606 sokakta bulunan parkta da çit çevirme  
çalışması yaptı. Park ve Bahçeler Müdürü Volkan 
Aydoğdu ve teknik ekip yapılan çalışmaları yerinde 
inceledi. 

MASKİ Genel 
Müdürlüğü, 
Akhisar’ın 
Efendi 
Mahallesi’ndeki 
yeni yerleşim 
yerinin altyapı 
ihtiyacını 
karşılamak 
amacıyla içme 
suyu hattı 
döşedi.

Sayfa 10'da

YERİNDE İNCELEDİ
BAŞKAN ÇERÇİ PROJELERİ 

Hayata geçirdiği örnek 
projeler ile adından söz 
e t t i r e n  Y u n u s e m r e  
Belediyesi, vatandaşların 
takdirini kazanıyor. Hafta 
s o n u  Y u n u s e m r e  
Belediyesi 'nin devam 
eden projelerini yerinde 
i n c e l e y e n  B e l e d i y e  
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi 
çalışmalar hakkında bilgi 
aldı. Başkan Çerçi, ilk 
olarak Horozköy Merkez 
Camii çevre düzenlemesi, 
H o r o z k ö y  Ç a m l ı k  
alanında 

incelemede bulunup, 
projenin içerisinde yer 
a l a n  h a l ı  s a h a d a  
a n t r e n m a n  y a p a n  
Horozköyspor al tyapı  
sporcu la r ı  i le  fu tbo l  
o y n a d ı .   A t a t ü r k  
M a h a l l e s i ' n d e  
vatandaşlarla bir araya 
gelen Belediye Başkanı 
Çerçi, onların taleplerini 
dinledi. Yeni Mahalle'de de 
incelemede bulunan Başkan 
Çerçi, çocukların oynadığı 
spor sahasında çocuklarla 

sohbet etti.  Sayfa 6'da

YUNUSEMRE'DE HANIMLAR HEM ÜRETİYOR HEM KAZANIYOR 
Y u n u s e m r e  B e l e d i y e s i ,  
bünyesinde bulunan hanım 
lokalleri ile hanımların hem el 
becerilerini geliştirmesine hem 
de aile ekonomisine katkıda 
bulunmasına yardımcı oluyor. 
Yunusemre Belediyesi, ilçede 
bulunan mahallelerde açtığı 
hanım lokalleri ile birçok 
b a y a n ı n  k u r s l a r d a n  
faydalanmasını sağlıyor.

 Belediye Topçuasım Mahallesi 
Meslek Edindirme Kursları ve 
Hanımlar Lokali'nde yaklaşık 2 bin 
600 kursiyere Kuran-ı Kerim, Ev 
Dekerasyonları, İğne Oyası, 
Ahşap, Fotoğrafçılık, Bilgisayar, 
P l a t e s ,  Z u m b a  v e  D i k i ş  
branşlarında Yunusemre Halk 
Eğitim Merkezi'nin de katkılarıyla 
kurs veriliyor.   
                             Sayfa 7'de

Y u n u s e m r e  
B e l e d i y e s i  v e  
Manisa Bisiklet Spor 
Kulübü Derneği'nin 
k a t k ı l a r ı y l a  
Manisa'da hava 
kir l i l iğine dikkat 
çekmek amacıyla 
b i s i k l e t  t u r u  
gerçekleştirildi.Tur 
k a p s a m ı n d a  
bis ik let  sever ler  
ş e h r i n  d o ğ a l  
güzellikleri gezme 
fırsatı buldu. 

 PEDAL ÇEVİRDİLER
HAVA KİRLİLİĞİNE DİKKAT ÇEKMEK için

Sayfa 6'da

Selçuk Özdağ’dan  Papa’ya Kudüs Çağrısı Batı Dünyası ve
AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ, Ortadoğu'yu yeni bir 

krize sürüklemenin doğru olmadığını belirterek Trump'ın planına ABD'deki 

Yahudilerin karşı çıkacaklarını ifade ederek, Hristiyan Batı dünyasını ve 

Papa'yı da bu konuda duyarlı olmaya çağırdı.         Sayfa 8'de              

Manisa’lı Mezunlar 52 Yıl Sonra Bir Araya Geldi

2014 yılında kurulan Manisa Lisesi Mezunları Derneği, bu yıl 4'üncü geleneksel 
mezunlar buluşmasını gerçekleştirdi.                   Sayfa 4'de
 Eski mezunlar 
programa yoğun ilgi 
gösterdi.  236 
Lounge'da 
düzenlenen 
programa TBMM 
eski Başkanı ve 
Başbakan Yardımcısı 
Bülent Arınç, MASKİ 
Genel Müdürü Yaşar 
Coşkun, Manisa eski 
Belediye Başkanı 
Bülent Kar, 
Şehzadeler İlçe Milli 
Eğitim Müdürü 

Ebubekir Ermiş, 

Manisa'yı Mesir'i 
Tanıtma ve Turizm 
Derneği Başkanı Ufuk 
Tanık, Eğitim İş Şube 
Başkanı Cem Ok, 
Manisa Medya TV 
Yönetim Kurulu 
Başkanı ve Yeni Manisa 
Gazetesi imtiyaz sahibi 
Abdullah Polat, eski 
okul müdürleri Kadir 
Keskin, Zafer Şaşmaz, 
kurum müdürleri, STK 
temsilcileri ve dernek 
üyeleri katıldı.

Memur Sen Suvari Giyim Mağazası ile İndirim Anlaşması İmzaladı
Memur-Sen Manisa İl Temsilciliği daha önce 

imzaladığı indirim protokollerine devam 

ederek Manisa Suvari Giyim 

Mağazası ile indirim 

anlaşması imzaladı. 

 Sayfa 9'da

Yunusemre'den Mutlu Mahallesi'nde 

ÖRNEK ÇALIŞMA 

Sayfa 7'de

Manisa BBSK 2-3 THY

MANİSA Büyükşehir Belediyespor 
Bayan Voleybol takımı, 11'nci hafta 
müsabakasında Türk Hava Yolları 
(THY) ile karşılaştı. Temsilcimiz 
karşılaşmadan 2-3 mağlubiyetle 
ayrıldı. 
   Türkiye Bayanlar Voleybol 1. Ligi A 
Grubu müsabakasında Manisa 
Büyükşehir Belediyespor, Türk Hava 
Yolları'nı konuk etti. Tarık Almış Spor 
Salonu'nda oynanan karşılaşmayı 
yönetim kurulu üyeleri Tolga Tunç 
Çalışkan, Özcan Nalbantlar, Gökmen 
Aytaç, MHP İl Başkanı Erkan Öztürk 
ve Manisalı voleybol severler izledi. 
Ka r ş ı l a şmaya  ye ş i l  beyaz l ı  
temsilcimiz iyi başladı. İlk seti 26-24 
önde bitiren Manisa Büyükşehir 
Belediyespor, ikinci seti de 25-20 
alarak; skoru 2-0 yaptı. Üçüncü set, 
karşılaşmanın kırılma noktası oldu.

THY, 06-25, 23-25 ve 10-15'lik skorlarla biten setlerin ardından 
müsabakayı 2-3 kazandı. Manisa Büyükşehir Belediyespor, 
önümüzdeki hafta Karşıyaka'nın konuğu olacak, THY ise bir 
diğer Manisa temsilcisi Salihli Belediyespor'u evinde 
ağırlayacak. 
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anisa İl Halk Kütüphanesi’ni gezen Güzelyurt Çocuk Kültür 

MSanat Merkezi öğrenci kitapların renkli dünyasıyla tanıştı. 
Kitapsaray’ın çocuk bölümünde gerçekleştirilen “Masal Saati” 

etkinliğine katılan minikler, etkinlik öncesi Kitapsaray yöneticilerinden 
Zekeriya Kapucu’dan bilgi aldı. Çocuk kitaplarını inceleyen minikler, 
anlatılan hikayeleri can kulağıyla dinledi. Kitap okuma alışkanlığının 
küçük yaşta edinileceğini ifade eden Kitapsaray yetkilileri, çocuklara 
balon armağan etti. Minikler, günün anısına hatıra fotoğraf çektirmeyi 
unutmadı.
                                                                              (Haber Merkezi)

 Çıkışta Adalet Sarayı’nın önünde 
gazetecilere açıklamada bulunan 
CHP Yunusemre İlçe Başkanı Serdar 
Bozyaka, seçim sonucunun 
Yunusemre’ye, Manisa’ya hayırlı 
olmasını diledi, destek veren 
partililere teşekkür etti. Mazbatayı 
alarak göreve resmen başladıklarını 
ifade eden Bozyaka, “Bundan sonra 
ilçemiz için, Manisa’mız için 
durmadan çalışmaya devam 
edeceğiz.

      Partimiz daha da genç ve 
dinamik kadroyla tanışmış oldu. 
Yunusemre ilçesinin daha iyi 
yönetilmesi için 2 yıllık süreçte 
elimizden geleni yapacağız. Etkin bir 
muhalefet olacağız.  Pozitif bir 
muhalefet olacağız. Yeri geldiğinde 
tabi ki de tepkimizi göstereceğiz. 2 
yılın neticesinde de CHP’yi 
Yunusemre ilçesinde iktidara 
taşıyacağız” diye konuştu. 

Yönetimde daha çok bayanlara ve 
gençlere yer verilmesini değerlendiren 
Başkan Bozyaka, “CHP son yıllarda 
kadın ve gençlerin ağırlıkla siyaset 
yaptığı bir parti haline geldi. Sayın genel 
başkanımızın bu konuyla ilgili özel 
çalışmaları var. Partimizde cinsiyet kotası 
var. Bizde yönetim kurulunda bu kotalara 
riayet ettik. 6 kadın yönetimiz var. Kadın 
yöneticilerimizin partimize çok katkı 
sağlayacağını düşünüyorum. Çünkü 
bizlerin giremediği her yere kadınlarımız 
ev ev kapı kapı dolaşabiliyorlar. Çok daha 
iyi iletişim kurabiliyorlar. Genç 
arkadaşlarımız var. Benimle beraber 6 
genç yönetimimiz var. Bende halen 
gençlik kollarında oy kullanabilen bir 
üyeyim. Tabi ki tecrübeli ağabeylerimiz, 
ablalarımız var. Büyüklerimiz bizlere yol 
gösterecek. Tecrübeli ve dinamik bir 
yönetim kurulu olarak güzel işlere imza 
atacağız” diye konuştu. 
ABD’nin Kudüs’ü İsrail’in başkenti olarak 
tanınmasına tepki gösteren Bozyaka,
Yönetimde daha çok bayanlara ve 
gençlere yer verilmesini değerlendiren 
Başkan Bozyaka, “CHP son yıllarda 
kadın ve gençlerin ağırlıkla siyaset 
yaptığı bir parti haline geldi. Sayın genel 
başkanımızın bu konuyla ilgili özel 
çalışmaları var. Partimizde cinsiyet kotası 
var. Bizde yönetim kurulunda bu kotalara 
riayet ettik. 6 kadın yönetimiz var. Kadın 
yöneticilerimizin partimize çok katkı 
sağlayacağını düşünüyorum. Çünkü 
bizlerin giremediği her yere kadınlarımız 
ev ev kapı kapı dolaşabiliyorlar. Çok daha 
iyi iletişim kurabiliyorlar. Genç 
arkadaşlarımız var. Benimle beraber 6 
genç yönetimimiz var. Bende halen 
gençlik kollarında oy kullanabilen bir 
üyeyim. Tabi ki tecrübeli ağabeylerimiz, 
ablalarımız var. Büyüklerimiz bizlere yol 
gösterecek. Tecrübeli ve dinamik bir 
yönetim kurulu olarak güzel işlere imza 
atacağız” diye konuştu. 
ABD’nin Kudüs’ü İsrail’in başkenti olarak 
tanınmasına tepki gösteren Bozyaka,  

(Haber Merkezi)

a n i s a ’ n ı n 	Mk ö p r ü b a ş ı 	

ilçesinde	 seyir	

halde	yoluna	devam	eden	

otomobil 	 yine	 seyir 	

h a l i n d e k i 	 t r a k t ö r e 	

a r k a d a n 	 ç ı k t ı . 	

Gerçek leşen 	 kazada 	

otomobil	 şoförü	 Harun	

Toprak’ın	 eşi 	 Sevim	

To p r a k 	 i l e 	 o n l a r a 	

a r a c ı n d a n 	 i n e r e k 	

yardımlarına	 koşmak	

isteyen	 traktör	 şoförü	

Hasan	Başkaya	başka	bir	

otomobil 	 taraf ından	

çarpılarak	 vefat	 etti.	 3	

k i ş i y e 	 d e 	 a n ı n d a 	

müdaha l e 	 e d i l e r e k 	

tedavileri	yapılmak	üzere	

hastaneye	kaldırıldı.

u n u s e m r e 	YBelediyes i 	 ve 	
Y u n u s e m r e 	

hayata	geçirdiği	Sınıflar	
Ya r ı ş ı y o r 	 P r o j e s i 	
k a p s a m ı n d a 	
düzen lenen 	 fu tbo l 	
turnuvasında	 Çağatay	
Uluçay	 İlkokulu’nda	
bulunan	 707	 öğrenci	
kıyasıya	yarıştı.
	 	 	 	 Y u n u s e m r e 	
Belediyesi 	 ve 	 spor	
kulübü	ilçede	geleceğin	
s p o r c u l a r ı n ı 	
yetiştirmek	 amacıyla	
sınıflar	 arası	 futbol	
turnuvası	 düzenledi.	 	 	 	 	
S ı n ı f l a r 	 Ya r ı ş ı yo r 	
Projesi	 kapsamında	
Çağatay	Uluçay	İlkokulu	
1.	 2.	 3.	 ve	 4.	 sınıf	
öğrencileri	 Yunusemre	
B e l e d i y e s p o r ’ u n 	
altyapısına	 girmek	 için	
kıyasıya	yarıştı
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Yunusemre Belediyesi’nin 
öğrencilere fen bilimlerini, 
deney yapmayı sevdirmek 
amacıyla bu yıl 3.sünü 
düzenlediği Bilim Şenliği 
başladı. Yaklaşık 2 hafta 
sürecek şenlik kapsamında 
21 okul, Forum Magnesia 
Alışveriş Merkezi’nde 
öğrencilerle birlikte deney 
yapılacak.
Yunusemre Belediyesi, 
öğrencilerin en sevdiği 
projelerden biri olan Bilim 
Şenliği’nin bu yıl 3.sünü 
gerçekleştiriyor.İlk program 
Kanuni Sultan Süleyman 
Ortaokulu’nda öğrencilerle 
birlikte deney yapıldı, 
öğrencilere deney yapmanın 
eğlenceli yanları gösterildi. 2 
yılda yaklaşık 5 bin öğrenciye 
fen bilimlerini, deney yapmayı 
sevdirmeyi amaçlayan şenlik 
2 haftaya yayılırken

21 okulda, hafta sonları 
Forum Magnesia AVM’de 
öğrencilerle buluşacak. 

   Öğrencileri organizasyona 
davet eden Yunusemre 
Belediye Başkan Yardımcısı 
Şaver Yüksel, konuya ilişkin 
yaptığı açıklama, “Bilim 
şenliğimizin bu yıl 3.sünü 
yapıyoruz. İlçe sınırları 
içerisinde bulunan 
okullarımızda bu yıl daha 
fazla öğrencimize ulaşmayı 
hedefliyoruz. 2 haftaya 
yaydığımız şenlikte kırsal 
mahallerimize de ağırlık 
verdik. 

    Yine hafta sonu Forum 
Magnesia AVM’de kurulacak 
stantta öğrencilerimizle 
olacağız. Ailelerimizi, 
öğrencilerimizi şenliğimize 
bekliyoruz” diye konuştu.

BİLİM ŞENLİĞİ 
YAPILACAK OKULLAR 
ŞÖYLE:
  7 Aralık Perşembe-
Abdulhamit Han İmam 
Hatip Ortaokulu Laleli 
İO
   8 Aralık Cuma- 
Üçpınar Yıldız Hanım 
Ortaokulu Yukarı 
Kayapınar İO
   11 Aralık Pazartesi- 
Pelitalan İO Örselli İO
   12- Aralık Salı 
Osmancalı Anadolu 
Lisesi Örencik İÖ
   13-Aralık Çarşamba 
Atatürk OO Seyitli İO
   14- Aralık Perşembe 
Şehzadeler İO Recepli 
İO
   15- Aralık Cuma Türk 
Hava Kurumu İO 
Akgedik İO

K Parti Manisa Milletvekili 

ADoç. Dr. Selçuk Özdağ, 
Hacca gitmenin şartları 

oluşmuş her vatandaş için bir 
farz olduğunu, Umreye de bir kez 
gidilebileceğini ama birden fazla 
gitmek yerine Türkiye 
Cumhuriyeti Devleti tarafından 
kurulacak bir müessesede bu 
durumdaki vatandaşların 
bağışlarıyla bir fon oluşturulması 
gerektiğini savundu. Özdağ 
fonda biriken paranın Dünya’nın 
çeşitli bölgelerinde zulüm altında 
yaşayan Türk ve Müslüman 
milletlere dağıtılmasının daha 
doğru olacağını belirtti.

AK Parti Manisa Milletvekili Doç. 
Dr. Selçuk Özdağ Türk ve 
Müslüman Dünyası’na toplumsal 
sağduyu çağrısında bulundu. 
Haccın maddi durumu iyi ve 
şartları sağlamış vatandaşlar için 
İslam’ın bir şartı olduğunu 
kaydeden Özdağ,

Köprübaşı’nda Görülmemiş Kaza; 2 Ölü 3 Yaralı

45 L 3126 plakalı traktöre arkadan çarptı. Kaza 
esnasında Sevim Toprak hayatını kaybederken 
Traktör Şoförü Başkaya aracından inip otomobilde 
bulunanlara yardım etmeye giderken plakası 
henüz tespit edilemeyen bir araç tarafından 
çarpılarak olay yerinde can verdi. Kazada Hasan 
Başkaya ve Sevim Toprak hayatını kaybederken 
otomobil şoförü Harun Toprak ile beraberindeki iki 
kişi olmak üzere toplam 3 kişi tedavileri yapılmak 
üzere hastaneye kaldırıldılar. Kaza ile ilgili 
soruşturma devam ediyor.

Kazanın gerçekleştiği yere anında giden 
Köprübaşı Belediye Başkanı Zafer Mergen Harun 
Toprak’ın belediyelerinde çalıştığını kaydederek 
acılarının çok büyük olduğunu ifade etti. Başkan 
Mergen hayatını kaybedenlere Allah’tan rahmet, 
yaralılara ise acil şifalar dileğinde bulunarak 
üzerlerine ne düşüyorsa yapmaya hazır 
olduklarını dile getirdi.
(Haber Merkezi)

ÇAĞATAY ULUÇAY’DA SINIFLAR YARIŞTI

Turnuvada başarılı olan sporcuları kutlayan Yunusemre 
Belediyespor Başkanı Arif Alkan konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “‘Sınıflar Yarışıyor Projesi kapsamında Çağatay 
Uluçay İlkokulu öğrencilerimiz kıyasıya yarıştı. Turnuva ile 
çocuklarımızın hem spor yapmasını hem de eğlenmesini 
sağlıyoruz. İlçemizde bulunan diğer okullarla turnuvamızı 
sürdüreceğiz. Turnuva kapsamında 707 öğrencimize ulaştık. 
Turnuvaya katılan sporcularımıza kupa verdik ve çanta hediye 
ettik. Hocalarımız Ferdi Öztürk ve Mehmet Akif Kengel beğenilen 
sporcularımızı Yunusemre Belediyespor’a kazandıracak. 
Yunusemre Belediye Başkanımız Dr. Mehmet Çerçi, spora ve 
altyapıya çok önem veriyor. Bu doğrultuda çalışmalarımız 
sürecek” diye konuştu.                                 (Haber Merkezi)
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3Pazar günü 
yapılan CHP 

Yunusemre İlçe 2. 
Olağan Genel 
Kurul’da 
başkanlığa seçilen 
Güngör Serdar 
Bozyaka, 
mazbatasını aldı. 
Bozyaka, 
mazbatasını 
Yunusemre Seçim 
Kurulu Zabit 
Katibi Dilek 
Kuşçu’nun 
elinden aldı.

Bozyaka, Mazbatasını Aldı

YUNUSEMRELİ MİNİKLER KİTAPSARAY’I GEZDİ

Yunusemre Belediyesi Güzelyurt Çocuk Kültür 
Sanat Merkezi’nde eğitim gören minikler, 
Kitapsaray’ı ziyaret ederek, “Masal Saati” etkinliğine 
katıldı.

YUNUSEMRE’DE BİLİM ŞENLİĞİ BAŞLADI

Selçuk Özdağ’dan Toplumsal Mesaj

“Hac şartları oluşan Müslümanlar 
için bir farzdır. Hacca gidildiği 
gibi imkanı ve şartı müsait 
vatandaşlar Umre’ye de gidebilir. 
Ancak yaşadığımız dünya 
şartları ve konjonktür gereği 
Umre’ye bir kez giden 
vatandaşların ikinci, üçüncü ve 
daha fazla gittiğini gözlemliyoruz 
bunun yerine devlet nezdinde bir 
fon oluşturularak vatandaşlar 
birden fazla Umre’ye gitmede 
harcayacakları parayı bu fona 
aktarabilirler. 

   Bu para da Kızılay örneğinde 
olduğu gibi oluşturulacak bir 
müessese tarafından 
Filistinlilerin, Kırım Türklerinin, 
Doğu Türkistanlıların, 
Kerküklülerin ve hala sıkıntı 
yaşayan yerlerde devlet 
olamamış ya da başka bir 
devletin zulmü altında yaşayan 
milletlere aktarılabilir 
düşüncesindeyim” dedi.

Bağcılık Sektörü ve Üzüm Üreticilerinin 

Sorunlarının Araştırılacak
Bağcılık Sektörü ve Üzüm Üreticilerinin Sorunlarının Araştırılarak 
Alınacak Tedbirlerin Tespit Edilmesi Maksadıyla Kurulan Meclis 
Araştırması Komisyonuna Üye Seçimi Yapıldı.

ağcılık Sektörü ve 

BÜzüm Üreticilerinin 
Sorunlarının 

Araştırılarak Alınacak 
Tedbirlerin Tespit Edilmesi 
Maksadıyla Kurulan 
Meclis Araştırması 
Komisyonuna Üye Seçimi 
yapıldığını belirten AK 
Parti Manisa Milletvekili 
Av. İsmail Bilen: 7 Kasım 
2017 tarihinde TBMM 
Genel Kurulu’nda 1169 
Karar Numarası ile 
kurulan Meclis 
Araştırması 
Komisyonuna, 6 Aralık 
2017 tarihindeki TBMM 
Genel Kurulu’nda üye 
seçimi yapılmıştır. 15 
üyeden oluşan Meclis 
Araştırma Komisyonunun; 
Başkan, Başkanvekili, 
Sözcü ve Kâtip üyelerinin 
seçildikleri tarihten 
itibaren görev yapacağını 

Türkiye Büyük Millet Meclisi’nde kurulan 
Meclis Araştırma Komisyonu’na üye olarak 
seçilen Bilen; bütçe görüşmelerinin 
tamamlanmasının ardından Meclis Araştırma 
Komisyonu çalışmalarına başlayacak, 
Manisa’mız ve bölgemiz ile birlikte bütün üzüm 
üreticilerinin sorunlarını masaya yatırarak, 
bölge ziyaretleri ve raporlar üzerinden bir 
değerlendirmede bulunacaktır. Komisyonunun 
bağcılık sektörünün ve üzüm üretiminin 
geliştirilmesine önemli katkı sağlayacağına 
şahsen yürekten inanıyorum dedi.
                                         (Haber Merkezi)

Şantiyeler, Kontrolden Geçiyor
MANİSA Büyükşehir Belediyesi, 6331 Sayılı İş 
Sağlığı ve Güvenliği kapsamında belediyede 
kaza ve hastalığa sebep olacak olaylara karşı 
tedbir ve önlem amaçlı çalışmalarını sürdürüyor. 
Bu kapsamda Kırtık, Muradiye, Salihli, Demirci 
ve Akhisar şantiyelerindeki iş ekipmanlarının, 
uzmanlar tarafından periyodik kontrol ve 
muayenelerine başlandı.

Manisa Büyükşehir Belediyesi, olası kaza ve hastalıklara 
sebep olabilecek olaylara karşı tedbir almak amacıyla, 
çeşitli birimlerdeki iş makineleri ve ekipmanların 
periyodik kontrol ve muayenelerini yaptırıyor. Sağlık 
İşleri Daire Başkanlığı İş Sağlığı ve Güvenliği Şube 
Müdürlüğü'nün kontrolünde akredite kuruluş uzmanları 
tarafından kontroller gerçekleştirilirken; Büyükşehir 
Belediyesi'nin Kırtık, Muradiye, Salihli, Demirci ve Akhisar 
şantiyelerinde eş zamanlı periyodik muayenelerin de 
yapıldığı aktarıldı.  

Kontrollerden Sonra Yol Haritasını Çıkaracağız
Sağlık İşleri Dairesi Başkanı Talip Akbaş da, “İş 

sağlığı ve güvenliğinin önemli dallarından biri olan iş 
ekipmanlarının periyodik kontrol ve muayeneleri 
konusunda İş Sağlığı Ve Güvenliği Şube Müdürlüğü 
çalışmalarını sürdürecek. Elde edilen sonuçlara göre yol 
haritamızı çizeceğiz” dedi.        (Haber Merkezi)



  

anisa 

MBüyükşehir 
Belediyesi 

Zabıta Dairesi 
Başkanı Aydoğan İra, 
Turgutlu ilçesini 
ziyaret ederek, ilçede 
Manisa Büyükşehir 
Belediyesi 
sorumluluğunda 
bulunan caddelerde 
kaldırım işgalleri 
konusunda 
denetimlerde bulundu.

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Zabıta 
Dairesi Başkanı 
Aydoğan İra, Turgutlu 
ilçesinde Büyükşehir 
Belediyesi Turgutlu 
Koordinasyon İşleri 
Müdürü Kemal 
İskifoğlu ve Turgutlu 
Belediyesi Zabıta 
Müdürü Bülent 
Gökmen’i ziyaret etti.

İskifoğlu ve Gökmen ile 
birlikte ilçe merkezinde 
incelemeler yapan ve 
kaldırım işgalleri 
konusunda görüş 
alışverişinde bulunan 
Zabıta Dairesi Başkanı 
Aydoğan İra, esnaf ve 
vatandaşların da 
taleplerini dinledi. 
Turgutlu ziyaretine 
ilişkin bilgi veren İra, 
“Zaman zaman 
koordinatörlerimiz 

ve bizzat ilçelere giderek, 
özellikle Büyükşehir’e ait 
caddelerde yerinde bu tür 
incelemeleri yapmaktayız. 
Bu esnada gerek 
vatandaşlarımızla gerekse 
muhtarlarımızla sıkıntılar 
konusunda görüşmeler 
yapıyoruz. Amacımız, 
Büyükşehir’in merkez veya 
ilçe ayrımı gözetmeksizin 
hizmetlerin yerinde ve 
olumlu gitmesini 
sağlamaktır” dedi.
(Haber Merkezi)

Manisa Büyükşehir Belediyesi Zabıta Dairesi Başkanı Aydoğan İra, Turgutlu ilçesini 
ziyaret ederek, ilçede Manisa Büyükşehir Belediyesi sorumluluğunda bulunan 
caddelerde kaldırım işgalleri konusunda denetimlerde bulundu. Manisalı	tarihçi	yazar	İlber	Şiyak	Şehzadeler	Belediyesinin	düzenlediği	söyleşi	

programında	 'Rumeli'de	 Evlad-ı	 Fatihan	 ve	 Göç	 Gerçeği'	 konusunu	 anlattı.	

Özellikle	 öğrencilerin	 yoğun	 ilgi	 gösterdiği	 tarihi	 söyleşide	 konuşan	 Şiyak,	

Rumeli	 ve	 Balkanlar'	 da	 ki	 Türklerin	 tarihteki	 yeri	 ve	 yaşamış	 oldukları	 göç	

olaylarını	anlattı.
Şehzadeler	 Belediyesi	 Tarih	 Söyleşileri	 programları	 çerçevesinde	 düzenlenen	
programda	Manisalı	tarihçi	yazar	İlber	Şiyak,	'Rumeli'de	Evlad-ı	Fatihan	ve	Göç	Gerçeği'	
konusunu	ele	aldı.	Tarihi	Bedesten	Nikâh	Salonunda	düzenlenen	söyleşi	programına	
Şehzadeler	Belediye	Başkan	Yardımcısı	İsmail	Önal	ve	çok	sayıda	lise	öğrencisi	katıldı.	
Yaklaşık	iki	saat	süren	söyleşi	programında	tarihçi	yazar	İlber	Şiyak,	Rumeli'	de	yaşayan	
Türkler	 ve	 bu	 Türklerin	 tarihte	 yaşamış	 oldukları	 zorunlu	 göç	 konularını	 anlattı.	
Bedestende	bulunana	öğrencilerin	büyük	ilgi	ile	izlediği	söyleşi	programının	ardından	
Şehzadeler	Belediye	Başkan	Yardımcısı	İsmail	Önal,	Tarihçi	Yazar	İlber	Şiyak'	a	çiçek	
takdim	etti.
(Haber	Merkezi)

014 yılında kurulan 2Manisa Lisesi 
Mezunları Derneği, bu 

yıl 4'üncü geleneksel 
mezunlar buluşmasını 
gerçekleştirdi. Eski mezunlar 
programa yoğun ilgi gösterdi.  
236 Lounge'da düzenlenen 
programa TBMM eski 
Başkanı ve Başbakan 
Yardımcısı Bülent Arınç, 
MASKİ Genel Müdürü Yaşar 
Coşkun, Manisa eski Belediye 
Başkanı Bülent Kar, 
Şehzadeler İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Ebubekir Ermiş, 
Manisa'yı Mesir'i Tanıtma ve 
Turizm Derneği Başkanı Ufuk 
Tanık, Eğitim İş Şube Başkanı 
Cem Ok, Manisa Medya TV 
Yönetim Kurulu Başkanı ve 
Yeni Manisa Gazetesi imtiyaz 
sahibi Abdullah Polat, eski 
okul müdürleri Kadir Keskin, 
Zafer Şaşmaz, kurum 
müdürleri, STK temsilcileri ve 
dernek üyeleri katıldı.

Gecenin açılış konuşmasını 

Dernek Başkanı Abidin Yatkın 

gerçekleştirdi. Bu sene 

geleneksel hale gelen 

yemeklerin dördüncüsünü 

düzenlediklerini ifade eden 

Yatkın, “4'üncü kez bir arada 

olmaktan mutluyuz. Bizi 

desteklemek için burada olan 

herkese teşekkür ediyoruz. 

Manisa Lisesi 130 senelik bir 

kurum. 45 bin civarında 

mezunumuz var. Biz de bunun 

için mezun olduğumuz okuldan 

gurur duyuyoruz. Lisenin 

yetiştirdiklerine baktığımız 

zaman bu büyüklüğü 

görüyorsunuz. Bu kadar büyük 

bir kurum için sivil toplum 

kuruluşunun önemli olduğunu 

düşünüyorum. 4senedir de 

derneğimizi hak ettiği yere 

getirdik. Yönetimimizle birlikte 

çok canlı ve heyecanlı bir 

şekilde hareket ediyoruz. 

 Maddi kaynağımız olmadığı halde 
çok önemli adımlar attığımıza 
inandık.
    Bizim mezun olduğumuz 
dönemden sonra lisemizin ciddi 
sorunları var. Bu sorunlar 
kamuoyunun malumudur. Manisa 
siyaseti başta olmak üzere 
bürokrasi ve okul müdürümüzle 
okul aile birliğimizle birlikte 
dayanışma içerisinde bu sorunları 
aşmaya çalışıyoruz. Sayın 
kaymakamımız da ilgileniyor. Okul 
yönetimimiz ve okul aile birliğimiz 
de maksimum enerjiyle çalışıyor. 
Tek eksiğimiz mezun sayısı. 
Derneğimizin üye sayısı tam 
istediğimiz ölçüde değil. O yüzden 
aramızda da üye olmayanlar varsa, 
onların üye olmasını rica 
ediyorum. Destek gördüğümüz 
sürece yapamayacağımız şey yok. 
Desteklerin devamını bekliyoruz” 
dedi.
Bir kurumun kalıcı olması için 
geleneğinin de köklü olması 
gerektiğini kaydeden Manisa Lisesi 
Müdürü İlhan Kurban, “Bu bilinçte 
olan derneğimiz de başlattığı 
geleneğin bu akşam 
dördüncüsünü 
gerçekleştirmektedir. Bir okulu 
diğerlerinden farklı kılan, 
mezunların kalitesi geleceği ve 
okula kattıklarıdır. Mezunlar 
okullarına sahip çıktıkça okulun 
kalitesi de artacaktır. Biz bu 
düşünceyle okulumuza sahip 
çıkıyoruz. Yaptığımız etkinliklerle 
öğrencilerimiz ve ailelerimizle iç 
içeyiz. Mezun ettiğimiz her 
öğrenci önemli bir referans olarak 
bize geri dönüyor. Vatanına ve 
milletine sahip gençler 
yetiştirmeye devam edeceğiz. “

ehzadeler	Belediyesi	ilçe	genelinde	ki	hizmetlerini	tüm	hızıyla	sürdürmeye	devam	ediyor.	170	bin	Şnüfusun	tamamına	eşit	şekilde	belediyecilik	hizmetlerini	eksiksiz	bir	şekilde	götüren	Şehzadeler	
Belediyesi,	diğer	yandan	yapıları	da	yenileyerek	halkın	hizmetine	sunuyor.	Geçtiğimiz	aylarda	

Gençlik	parkı	ve	Yeni	Cami	karşısında	bulunana	parklarda	yenileme	çalışması	başlatan	Şehzadeler	
Belediyesi,	Molla	Şaban	parkını	da	baştanbaşa	yeniliyor.
Şehzadeler	 Belediyesinin	 ilçe	 genelinde	 ki	 özellikle	 eskimiş	 parklarda	 başlattığı	 yenileme	 çalışmaları	
devam	ediyor.	Geçtiğimiz	aylarda	Yarhasanlar	Mahallesi,	Yeni	Cami	karşısında	bulunana	park	ve	Gençlik	
Parkında	 yenileme	 çalışmaları	 başlatan	 Şehzadeler	 Belediyesi,	 halkın	 taleplerine	 cevap	 veremeyecek	
durumda	 olan	 Molla	 Şaban	 Parkında	 yenileme	 çalışmaları	 başlatıyor.	 Parkın	 mevcut	 haliyle	 mahalle	
halkının	 ihtiyaçlarına	cevap	veremediğini	 ifade	eden	Şehzadeler	Belediye	Başkanı	Ömer	Faruk	Çelik	 “	
Şehzadeler	Belediyesi	olarak	ilçemizde	ki	parklarımızda	yenileme	çalışmalarımızı	tüm	hızıyla	sürdürmeye	
devam	ediyoruz.	Bilindiği	gibi	geçtiğimiz	aylarda	Yarhasanlar	Mahallesi	yeni	Camii	karşısında	bulunan	
eski	park	ile	Gençlik	Parkında	yenileme	çalışmalarına	başlamıştık.	Bu	çalışmalarımız	bitme	aşamasına	
gelmiş	durumda.	Bunu	yanı	sıra	Arda	Mahallesinde	Molla	Şaban	Camisinin	hemen	arka	kısmında	kalan	
Molla	Şaban	parkımızda	da	bir	yenileme	
çalışması	başlatıyoruz.Mevcutta			ki
	park	burada	oturan	vatandaşlarımızın	
ihtiyaçlarına	cevap								veremiyordu	ve	
çok	eskimişti.							Bu	noktada				Mahalle	
Muhtarımızın	da	bu								parkın	yenilen
mesi	gerektiği	konusunda							bir	talebi	
mevcuttu.						Bizde	hızlı	bir									şekilde
	parkı		daha				güzel					bir								görünüme	
kavuşturacak	yeni	bir	proje			hazırladık.	
Projenin	hayata	geçmesi	için							gerekli
	 olan	 ihaleleri	 yaptık	 ve	 inşallah	 yenilenmesi	 için	 önümüzdeki	 günlerde	 ilk	 kazma	 vurulmuş	 olacak.	
Yaklaşık	315	bin	lira	bedelle	yenilenecek	olan	bu	Molla	Şaban	parkımızı	en	kısa	sürede	tamamlayarak	
halkımızın	hizmetine	sunacağız.	İnşallah	bu	civarda	oturan	vatandaşlarımız	bu	yazın	çok	daha	güzel	bir	
park	alanında	vakit	geçirecekler”	dedi..                               (Haber Merkezi)
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Mustafa Kudret Altınışık Yazdı 

                                    KUDÜS

     Dünya mirasına girmiş olan Kudüs şehri  en eski şehirlerden de 
biridir. Tarihi boyunca defalarca el değiştirmiş, adı peygamberlerle 
anılan bir şehirdir. Diğer dinlerde de kutsallığı olsa da İslamiyet 
açısından ayrı bir değeri ve kutsallığı olan bir şehirdir.
       İslamiyet'te 610 senesindenden sonra kıble olmuş ve 
peygamberimiz miraca bu şehirden çıkmıştır. 
      Gelelim İsrail konusuna : Siyonistler ortadoğuya yerleşmek için 
II. Abdülhamit döneminde şanslarını deneyip bir karşılık bulamayınca  
İngiltere'ye yöneldiler. İngiltere bu siyonist örgüte Uganda ve kıbrısı 
teklif etsede Yahudilerin para babaları,finansörleri ise şöyle dediler :
 “Biz bu işe para vereceksek, tek bir yer var o da Filistin 
toprakları.''
Padişahtan olumlu hiçbir sinyal alamayan Yahudiler, boş durmayıp 
Filistin topraklarına yerleşmenin planlarına İngilizlerle devam 
ettiler.Osmanlı devletinin zayıflaması İngilizlerin bölgede olması ile 
de yahudiler her türlü dalavere ile toprak satın alarak, bir şekilde o 
bölgede süregeldiler. 
        Sonuç olarak 14 Mayıs 1948'de İsrail'in kuruluşu açıklandı. Bu 
açıklama yapıldıktan 11 dakika sonra, israil'i tanıyan ilk ülke Abd 
olmuştur. Ve Abd'nin bu tutumu, İsrail'in uluslararası alanda 
tanınmasının yolunu açmıştır. Bu tarih itibariyle İsrail ile Arap 
devletleri arasında yıllarca sürecek savaşın fitili ateşlenmiş oldu.
        Başkenti telaviv olan israil'in temel hedefi Kudüs'ü başkent 
yapmaktı.İlk olarak 1948'deki Arap İsrail savaşında batı Kudüs'ü ele 
geçiren İsrail 1967 senesindeki altı gün savaşında da doğu kudüsü 
ele geçirmiştir. Fakat uluslararası toplum doğu Kudüs işgalini kabul 
etmeyip Filistin toprağı olarak kabul görmeye devam etsede İsrail'in 
temel kanunları Kudüs'ü İsrail'in “bölünmez başkenti” olarak kabul 
eder, hatta İsrail parlementosu,Yargıtayı, başbakan köşkü ve İbrani 
ünversitesi gibi bir çok yer bilinçli olarak kudüste yer almaktadır.
       Uluslararası toplum doğu Kudüs'ün işgalini kabul etmediğinden 
bugüne kadar kudüs'te elçilik bulunmuyordu fakat amerika başkanı 
trump  
Kudüs'ü israil'in başkenti ilan ederek telaviv'de bulunan elçiliği 
Kudüs'e taşıyacaklarını belirtti. Aldığım bir habere göre abd dışişleri 
bakanı taşınmanın 2 sene süreceğinden bahsetti. Bu da nabız 
yoklamanın başka bir yönü olsa gerek.
        Abd böyle bir karar alsada, Ülkemiz başta olmak üzere 
Fransa,Rusya,İngiltere,Azerbaycan,Katar,Lübnan,İran,Avrupa birliği, 
Birleşmiş milletler gibi yerlerden ve ayrıca dünyanın bir çok 
ülkesindeki siyasi partilerden sivil toplum kuruluşlarından ve bir çok 
örgütten ciddi tepkiler geldi ve gelmeyede devam edecek tir. 
Müslüman ülkelerin de bu duruma ortak tavır alması gerekir. İsrail'in 
yıllar öncesinde alınmış kararlar doğrultusunda inatla ve ciddi bir 
planlanmış bir şekilde dünyayı dizayn etme isteğini unutmamalı ve 
elimizden geldiğince yol vermemeliyiz.

Molla	Şaban	parkı	Şehzadelerle	Güzelleşiyor

emur-Sen ManisaM  İl Temsilciliği daha 

önce imzaladığı indirim protokollerine 

devam ederek Manisa Suvari Giyim 

Mağazası ile indirim anlaşması imzaladı. Daha önce bir 

çok firma ile protokol imzalayarak üyeleri adına sosyal 

sendikacılığın en güzel örneğini sergileyen Memur Sen 

İl Temsilciliği Suvari giyim ile de anlaştı. 

� Suvari giyim adına protokolü imzalayan 

Berkin Türker; "Anlaşma gereği Memur Sen üyeleri ve 

birinci derece yakınlarına yönelik mağazamız tarafından 

%15 gibi önemli bir oranda  indirim sağlanacaktır." 

Dedi.

� Protokol İmza Töreninde konuşan Memur-

Sen Manisa İl Temsilcisi ve Sağlık-Sen Manisa Şube 

Başkanı Mustafa İrgat ise, “Üyelerimize sağladığımız 

hizmetler bakımından asla alternatifi olmayan bir 

sendikayız. Sadece kişisel kariyer olarak değil, 

üyelerimizin her türlü ihtiyaçlarına, sosyal, kültürel 

ihtiyaçlarına, gerek gezilerle, konferanslarla, kişisel 

gelişim seminerleriyle katkı sunuyoruz.Bu çerçevede 

çeşitli firmalarla indirimli protokoller imzalıyoruz

. İndirim avantajı sunan protokoller imzalamaktan dolayı çok mutluyuz. Memur-Sen üyelerine en iyi hizmeti 

verebilmek için çalışmalarımız devam edecek. Tüm Üyelerimize ve yakınlarına hayırlı olsun. dedi. (Haber Merkezi)

Memur Sen Suvari Giyim Mağazası ile İndirim Anlaşması İmzaladı

Halıtlı	Mahallesi	Yeni	Park	Alanın	Kavuşuyor
Şehzadeler	 Belediyesine	 bağlı	 Park	 ve	 Bahçeler	 Müdürlüğü	
ekipleri,	Halıtlı	Mahallesi	meydanında	bulunan	boş	alanda	yeşil	
alan	 çalışması	 başlattı.	 Mahalle	 meydanında	 kötü	 bir	 görüntü	
oluşturan	 boş	 alan	 yapılacak	 çalışma	 ile	 Mahallenin	 görümünü	
daha	da	 güzelleştirerek	vatandaşların	 güzel	 vakit	 geçireceği	bir	
park	alanı	olarak	hizmet	verecek.

Bin	100	metrekarelik	alanda	sıfırdan	yeni	bir	park	yapacaklarını	ifade	eden	Şehzadeler	Belediye	Başkanı	Ömer	Faruk	Çelik	“Şehzadeler	Belediyesi	olarak	ilçemize	yeni	yeşil	alanlar	

kazandırmaya	devam	ediyoruz.	Bu	bağlamda	Halıtlı	Mahallemizin	meydanında	mezbele	durumdu	bulunan	bin	100	metrekarelik	alanda	ekiplerimiz	yeşil	alan	çalışması	başlattılar.		

Yapılan	bu	çalışmayla	Halıtlı	Mahallemize	yeni	bir	park	alanı	kazandırmış	olacağız.	Park	ve	Bahçeler	Müdürlüğümüze	bağlı	ekiplerimiz	bu	alanda	yapacakları	çalışma	ile	
250	metrekarelik	alana	çocuk	oyun	gurubu	ve	spor	aletleri	montajı	yapacak.	Parkın	geri	kalan	kısmında	3	adet	kamelya,	oturma	bankları	ve	yürüyüş	yolları	yapılacak.	Tüm	
bu	çalışmaların	ardından	peyzaj	çalışmasının	da	yapılması	ile	birlikte	Halıtlı	Mahallemize	güzel	bir	park	alanı	yapmış	olacağız.	Bu	alanda	yapılacak	olan	çalışmamızı	en	
kısa	süre	içerisinde	tamamlayarak	halkımızın	hizmetine	sunacağız”	dedi.																																											(Haber	Merkezi)

Şehzadeler'	de	Rumeli'de	Evlad-ı	
Fatihan	ve	Göç	Gerçeği	Konuşuldu

Gecenin onur konuğu olan TBMM eski Başkanı

 Bülent Arınç, kendisininde1965 yılında Manisa

 Lisesi mezunu olduğunu belirtti. Arınç, “Abidin

 bey her defasında davet etti. Kısmet bu güney-

miş. Manisa'daki dostlarımı görmek için geldim. 

Bu vesileyle kendisine teşekkür ediyorum. Der-

neğimizin hazırladığı güzel bir bilgi notu var. Ba-

zı şeyleri ilk kez duydum. 1887'de eğitime   baş-

lamış. Böyle köklü bir okuldan mezun      olanlar

 ne kadar iftihar etse azdır. Bu okul milli    müca-

dele zamanda Manisa yangınını görmüş, öğretmen ve öğrencileri şehit olmuşlar. Şu kadar yıldan 
bu yana aramızdan ayrılan öğretmenleri, öğrencileri ve millet için hayatını kaybedenlere 
rahmetle anıyorum. Manisa Lisesi'nin en kıdemli mezunuyum. 1965 mezunuyum. Manisa'yla 
olan irtibatımız yıllardan bu yana devam ediyor. Manisa'yı seviyoruz. Manisa sevilecek bir şehir.  
Size öğretmenlik etmiş birini yıllar sonra görmek çok güzel bir şey. Abidin Bey de bu akşam bunu 
yapıyor.”

               Manisa'da hemşerilik duygularının diğer illere oranla düşük olduğunu belirten Arınç, 
“Ben Manisalıyım ve Manisa'yı çok iyi bilirim. Bizde STK duygusu ve hemşerilik duygusu çok 
zayıftır. Ben Meclis görevindeyken başka illere de gittim. Oradaki hemşerilik duygularına 
kıskanarak baktım. Kimse gelip ben derneğe üye olmak istiyorum demez. Bu zinhar olmaz. Kapı 
kapı dolaşacaksanız. Bu şekilde çalışma yapacaksınız. Hemşerilik duygularımızı göstermeliyiz. 
Manisa bunu yapmazsa, bu şekilde geceyi müzikli bir toplantıya çevirerek işi kurtardığımızı 
düşünürüz. Genelde eğitimde karnemiz kırıktır. O zaman biz Manisa'yı kurtarmaya bakalım. 
Öğretmelerimize ve okul yönetimimize yardımcı olalım. Ben şahsıma düşen görevleri yapmaya 
hazırım” diye konuştu.  Manisa Lisesi mezunlarından eski Belediye Başkanı Bülent Kar, lisede 
hem öğretmenlik hem de öğrencilik yapan MASKİ Genel Müdürü Yaşar Coşkun, eski okul 
müdürleri Kadir Keskin, Zafer Şaşmaz da birer konuşma yaparak böyle güzel bir program 
gerçekleştirdikleri için dernek yönetimine teşekkür ettiler. Konuşmaların ardından Dernek 
Başkanı Yatkın, Bülent Arınç'a diplomasını takdim etti.                    (Haber Merkezi)

Manisa’lı Mezunlar 52 Yıl Sonra Bir Araya Geldi

Turgutlu’da İşgaliye Denetimi

ehzadeler	 Belediyesi,	Şi l ç e 	 g e n e l i n d e 	
başlattığı	 yeşil	 alan	

oluşturma	 çalışmalarını	
aralıksız	 bir	 şekilde	
s ü rdü rmeye 	 d evam 	
ediyor.	İlçeye	yeni	parklar	
kazandırma	 çalışmaları	
k ap s am ında 	 Ha l ı t l ı 	
Mahalle	meydanında	 atıl	
durumda	 bulunan	 boş	
a l a n d a 	 y e ş i l 	 a l a n 	
çalışması	başlattı.		



6.Sayfa 7.Sayfa

unusemre Belediyesi, 

YManisa Özel Eğitim İş 
Uygulama Merkezi'nde 

e ğ i t i m  g ö r e n  ö z e l  
öğrenci ler in  yet i ş t i rd iğ i  
ç i ç e k l e r l e  k e n t i  
güzelleştiriyor. 

Man i sa  Öze l  Eğ i t im İ ş  
U y g u l a m a  M e r k e z i  
öğrenci ler in in "Sevgiy le 
Yeşeren Emekler" serasında 
y e t i ş t i r d i ğ i  ç i ç e k l e r ,  
Y u n u s e m r e  i l ç e s i n d e  
bulunan parkları süslüyor. 
Zihinsel engelli öğrencilere el 
b e c e r i s i  v e  ü r e t k e n l i k  
kazandı rabi lmek adına 
hayata geçirilen projenin en 
büyük destekçi ler inden 
Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi, merkezi 
ziyaret ederek öğrencilerle 
bir araya geldi. 

poru ve sporcuyu her 

Sdaim destekleyen 
Yunusemre Belediyesi, 

ilçede hayata geçirdiği 
çalışmalar ile vatandaşların 
takdirini kazanıyor. İlçede 
birçok spor tesisi açan 
Yunusemre Belediyesi, 
Muradiye Altyapı Tesisleri'nin 
futbol sahasının  yanındaki 
alanda yeni bir sosyal tesis 
yapıyor. İçerisinde çeşitli 
kursların verileceği derslikler, 
kafeterya, soyunma 
odalarının bulunduğu tesisi 
Yunusemre Belediyespor 
Başkanı Arif Alkan, Spor İşleri 
Müdürü Cengiz Şişmanlar ile 
birlikte inceleyen Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi, tesisin kısa bir süre 
içerisinde hizmete 
açılacağını söyledi. Başkan 
Çerçi konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, 
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unusemre Belediyesi, 

Ybünyesinde bulunan 
hanım lokalleri i le 

h a n ı m l a r ı n  h e m  e l  
becerilerini geliştirmesine 
hem de aile ekonomisine 
k a t k ı d a  b u l u n m a s ı n a  
yardımcı oluyor. 

Yunusemre Be lediyes i ,  
i l ç e d e  b u l u n a n  
mahallelerde açtığı hanım 
lokalleri ile birçok bayanın 
kurslardan faydalanmasını 
s a ğ l ı y o r .  B e l e d i y e  
Topçuasım Mahallesi Meslek 
Ed ind i rme Ku r s la r ı  ve  
Hanımlar Lokali'nde yaklaşık 
2 bin 600 kursiyere Kuran-ı 
Kerim, Ev Dekerasyonları, 
İ ğ n e  O y a s ı ,  A h ş a p ,  
Fotoğrafçılık, Bilgisayar, 
Plates, Zumba ve Dikiş 
branşlarında Yunusemre 
Halk Eğitim Merkezi'nin de 
katkılarıyla kurs veriliyor. 

Ev tekstili, iğne oyası, takı 
tasarımları kursiyerlerinden 
Münevver Yüksel, 1 yıldır 
devam ettiği kurslarda çok 
şey öğrendiğini söyledi. 

 Y ü k s e l ,  “ 1  y ı l d ı r  b u  
kurslardan faydalanıyorum. 
Bize bu kurslar çok şeyler 
kat t ı .  Evde boş  vak i t  
geçirmektense burada çok 
şeyler öğrendik. Arkadaşlar 
edindik. Çok güzel vakit 
geçiriyoruz. Başkanımız ve 
başkan yardımcı lar ımız 
sürekli gelerek taleplerimizi 
dinleyip değerlendiriyorlar. 
Başkanımız hanımlarımızı her 
daim destekliyor. Emeği 
geçenlerden ve Yunusemre 
Belediye Başkanımız Dr. 
Mehmet Çerçi'den Allah razı 
olsun” dedi.

Lokal  eği tmenler inden 
Ayşegül Balkan ise boş 
vakitlerini değerlendirmek 
isteyen hanımları kurslara 
katılmaya davet ederek 
şunları söyledi: “Yunusemre 
Belediyesi'nin hanımlarımıza 
yönelik hayata geçirdiği 
hanım lokalimizde yaklaşık 
100 hanımımıza ev tekstili, 
iğne oyası, takı tasarımları 
kursu veriyoruz. Burada 
hanımlarımız hem üretimde 
bulunuyor hem de aile 
b ü t ç e s i n e  k a t k ı d a  
bulunuyor. Arkadaşlarımız 
b u r a y a  g e l m e k t e n  
memnun” diye konuştu.  
(Haber  Merkezi)

u n u s e m r e  

YB e l e d i y e s i  
M u r a d i y e  

M a h a l l e s i  İ s t a s y o n  
C a d d e s i ' n d e  
aydınlatma çalışması 
gerçekleştiriyor. 
     Y u n u s e m r e  
B e l e d i y e s i  i l ç e d e  
bulunan mahallerde 
aydınlatma çalışması 
yap ıyo r .  Fen  İ ş le r i  
Müdürlüğü'ne bağlı  
e k i p l e r ,  M u r a d i y e  
Mahallesi'nde bulunan 
İstasyon Caddesi'nde 
ışıklandırma çalışması 
g e r ç e k l e ş t i r i y o r .  
Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet 
Ç e r ç i ,  y a p ı l a n  
çalışmalar ile sokak ve 
park lar ın  ferah b i r  
g ö r ü n ü m e  
k a v u ş a c a ğ ı n ı  
vurgulayarak, “İstasyon 
Caddesi'ne aydınlatma 
d i r e k l e r i  m o n t e  
ediyoruz.

Ekiplerimiz ilçemizde bulunan 
m a h a l l e l e r i m i z d e  p r o g r a m  
dahilinde ışıklandırma çalışması 
y ap may a  dev a m edecek .  
Sokaklarımızın ve caddelerimizim 
ışıl ışıl olması ve vatandaşlarımızın 
h u z u r u  i ç i n  ç a l ı ş m a l a r ı m ı z  
sürecek.” dedi. 
(Haber  Merkezi)

ürkiye'nin en prestijli toplu 

Tkonut projelerinden biri olan 
5500 Konutluk Akgedik 

Y u n u s k e n t  P r o j e s i ' n i n  i l k  
etabında çalışmaların büyük bir 
kısmı tamamlandı. Firmanın süre 
uzatımına gittiği projeye ilişkin 
İmar ve Şehircilik ile Sosyal 
Konutlar Müdürlüğü ekipleri 
b ö l g e d e  i n c e l e m e l e r d e  
bulundu. 

Yunusemre'nin konut sorununa 
neşter vuracak 5500 Konutluk 
Akgedik Yunuskent Toplu Konut 
Projesi'nin ilk etabında 
çalışmalar hızla devam ediyor. 
Projede çevre düzenlemesi, 
peyzaj, altyapı ve yol 
çalışmaları devam ediyor. 

Öğrencilerle yakından 
ilgilenen Başkan Çerçi, 
projede emeği geçenlere 
teşekkür etti. Belediye olarak 
serada yetiştirilen 24 bin 
çiçeği satın aldıklarını 
duyuran Belediye Başkanı 
Çerçi, “Birbirinden değerli 
öğrencilerimizin ürettiği 
çiçekler, ilçemizdeki yeşil 
alanları ve parkları süslüyor. 
Hem merkezimize hem de 
öğrencilere destek vermek 
amacıyla bu yıl belediye 
olarak 24 bin çiçeği satın 
aldık. Çocuklarımız aynı 
zamanda bu işten de para 
kazanıyorlar. 

    Harçlıklarını çıkarıyorlar ve 
ailelerine de destek 
oluyorlar. Emeği geçenlere 
teşekkür ediyorum” diye 
konuştu

“Muradiye Altyapı Tesisleri'nin futbol sahası yanında bulunan alanda 
yapımına başladığımız tesisimizin inşaatı hızla sürüyor. Bu tesisimizin 
içerisinde sporcularımızın faydalanabileceği giyinme kabinleri, çeşitli 
kursların verileceği derslikler, sinema ve televizyon gibi birçok alanda 
faydalanılacak bir sosyal tesisi kısa süre içerisinde vatandaşlarımızın 
hizmetine kazandıracağız” dedi.
(Haber Merkezi)

AKGEDİK YUNUSKENT PROJESİNİN İLK ETABINDA SONA GELİNİYOR 

Daireler tamamen bitti. Şu anda 
müteahhit firma TOKİ 
yönetiminden 4 ay daha 
uzatma aldı. 

     O uzatma da çevre 
düzenlemesi için. Yolların taş ile 
kaplanması, çevre düzenlemesi, 
ışıklandırmalar, ne var ise onların 
yapımı için. Sadece konut 
yapmıyor, şehir kuruyoruz. Bu 
şehrin yollarının yapılması, 
otoparklar, oyun grupları gibi 
çalışmalar bütün hızıyla devam 
ediyor. Mart ayında anahtar 
teslimini yapmayı öngörüyoruz” 
diye konuştu.

2. etap çalışmaları ve OSB Kent Projesine 
ilişkin de bilgi veren Belediye Başkanı 
Çerçi sözlerini şöyle tamamladı: “İkinci 
etap çalışmaları da başladı. Bloklar hızla 
yükseliyor. Kaba inşaat anlamında şu 
anda yüzde 10'a yaklaştık. Bu konuda 
Halkla İlişkiler Müdürlüğümüze yoğun 
talepler geliyor. Mart ayı gibi TOKİ ile 
görüşüp şartları duyuracağız. İkinci etap 
için bazı katmanlara kontenjan ayırmayı 
düşünüyoruz. 2018'in sonuna doğru 3. 
etabın ihalesini de yaptırmayı planlıyoruz. 
Üç etapta 4 bin civarında konut yapımı 
söz konusu. Gürle OSB Kent ile ilgili yoğun 
talepler aldık. Onlar ile ilgili de ayrıca 
çalışıyoruz. Bu konuda OSB yönetimi ile 
yoğun çalışma içerisindeyiz. Onlara da 
çok teşekkür ediyoruz. Alanımız çok geniş. 
Plan ve arsa çalışmalarımız devam 
ediyor.” 

“BİNA YAPMIYOR; ŞEHİR KURUYORUZ”
2. ETAPTA BLOKLAR YÜKSELİYOR 

BAŞKAN ÇERÇİ PROJELERİ YERİNDE İNCELEDİ
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, belediyenin yapımı devam eden bazı projeleri 
yerinde inceledi. Projelerini bir bir hayata geçirdiklerini belirten Başkan Çerçi, “İlçemize güzel projeler 
kazandırmak için gece gündüz demeden çalışıyoruz” dedi.

ayata geçirdiği örnek projeler ile adından söz 

Hettiren Yunusemre Belediyesi, vatandaşların 
takdirini kazanıyor. Hafta sonu Yunusemre 

Belediyesi'nin devam eden projelerini yerinde 
inceleyen Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi 
çalışmalar hakkında bilgi aldı. Başkan Çerçi, ilk 
olarak Horozköy Merkez Camii çevre düzenlemesi, 
Horozköy Çamlık alanında incelemede bulunup, 
projenin içerisinde yer alan halı sahada antrenman 
yapan Horozköyspor altyapı sporcuları ile futbol 
oynadı. Atatürk Mahallesi'nde vatandaşlarla bir 
araya gelen Belediye Başkanı Çerçi, onların 
taleplerini dinledi. Yeni Mahalle'de de incelemede 
bulunan Başkan Çerçi, çocukların oynadığı spor 
sahasında çocuklarla sohbet etti. Yunusemre 
Belediyespor Muradiye Altyapı Tesisleri'nde 
antrenman yapan altyapı sporcuları ve ailelerini 
ziyaret eden Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, daha sonra Belediye Bahçesi 
içerisinde yapımı devam eden cami inşaatında 
incelemelerde bulundu. 
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, incelemelere ilişkin yaptığı açıklamada, 
“Kurulduğumuz günden bu yana halkımızın güzel bir şehirde mutlu bir şekilde yaşaması için çalışıyoruz. 
Yunusemre Belediyesi olarak birbirinden güzel projelerimizi hayata geçirmek için mesai mevhumu 
gözetmeksizin çalışıyoruz. Devam eden projelerimizi yerinde inceleyerek, çalışmalar hakkında bilgi 
aldım. İncelemeler sonrası vatandaşlarımızla bir araya gelerek taleplerini dinledim. Yunusemre 
Belediyesi olarak vatandaşlarımızın sorunlarına çözüm üretmek amacıyla çalışmalarımız süreceğiz” 
dedi.                                       (Haber Merkezi)

HAVA KİRLİLİĞİNE DİKKAT ÇEKMEK 

İÇİN PEDAL ÇEVİRDİLER
unusemre Belediyesi ve Manisa Bisiklet Spor 

YKulübü Derneği'nin katkılarıyla Manisa'da hava 
kirliliğine dikkat çekmek amacıyla bisiklet turu 

gerçekleştirildi. Tur kapsamında bisiklet severler şehrin 
doğal güzellikleri gezme fırsatı buldu. Yunusemre 
Belediyesi ve Manisa Bisiklet Spor Kulübü Derneği'nin 
katkılarıyla bisiklet turu yapıldı. Hava kirliliğine dikkat 
çekmek amacıyla yapılan etkinlik Yunusemre 
Belediyesi Bahçesi'nde başladı. Etkinliğe Yunusemre 
Belediyespor Başkanı Arif Alkan, Yunusemre 
Belediyesi Spor İşleri Müdürü Cengiz Şişmanlar ve 
bisiklet severler katıldı.

Yunusemre Belediyespor Başkanı Arif Alkan etkinlik ile ilgili yaptığı açıklamada “Son zamanlarımızda motorlu taşıtların şehir içerisinde kullanımının artması ile neden 
olduğu hava kirliliğinin önüne geçebilmek amacıyla bu etkinliği gerçekleştiriyoruz. Güzel bir etkinlik. İnsanlarımız bisiklet sporunun önemini sağlamak için bu etkinliği 
yapıyor. Yunusemre Belediyesi olarak bu tür etkinliklere desteğimizi sürdüreceğiz” dedi.
“YUNUSEMRE BELEDİYESİ BİZE DESTEK OLUYOR”
      Manisa Bisiklet Spor Kulübü Derneği Başkanı Yüksel Gemici de  “Çevreci bir ulaşım aracı olan bisiklet ile hava kirliliğine dikkat çekmek istiyoruz. Ormanlık alanda 
bisiklet turu düzenleyip, hem doğal güzellikleri görüp hem de sporcularımızın bisiklet sürmesini sağlayacağız. Yunusemre Belediyesi bize her daim her etkinliklerde 
bizlere destekte bulunuyor. Bizler belediyelerimizin destekleri ile büyük etkinlikler yapıyoruz. Bu tür etkinliklere vesile olduğu için Yunusemre Belediyesi'ne teşekkür 
ederim.” diye konuştu.Bisiklet sporcularından Faruk Çayhan da etkinliğin düzenlenmesinde katkıda bulunanlara teşekkür ederek şunları söyledi: “Yaklaşık 6 senedir 
bisiklet sporu yapıyorum. Bisiklet ile ilgili gençlerimizi teşvik etmek istiyoruz. Yunusemre Belediyemizin gerçekleştirdiği bu tür çok güzel bir tur. Yaklaşık 30 km'lik bir tur 
olacak. Manisa'da bisiklet sporunu destekledikleri için Yunusemre Belediye Başkanımız Dr. Mehmet Çerçi'ye teşekkür ederim” Komuşmaların ardından başlayan 
turda bisiklet severler şehrin doğal güzellikleri gezme fırsatı buldu.                                                                                                 (Haber Merkezi)

YUNUSEMRE MURADİYE'DE AYDINLATMA ÇALIŞMASI YAPIYORYUNUSEMRE'DE HANIMLAR HEM ÜRETİYOR HEM KAZANIYOR 

Yunusemre'den Mutlu Mahallesi'nde 

ÖRNEK ÇALIŞMA Yunusemre Beledi-
ye Mutlu Mahallesi'nde yeşillen-
dirme ve çevre düzenleme çalışması gerçekleştiriyor. 

unusemre Belediyesi 

YMutlu Mahallesi'nde 
yeşillendirme ve çevre 

düzenlemesi yapıyor. Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü ekipleri, 
İvaz Paşa Camii önündeki 
parkta,  yeşil alanı çit ile 
çevirme ve çevre düzenleme 
çalışması gerçekleştirdi. Ekipler, 
ayrıca mahallede 3606 sokakta 
bulunan parkta da çit çevirme  
çalışması yaptı. Park ve 
Bahçeler Müdürü Volkan 
Aydoğdu ve teknik ekip yapılan 
çalışmaları yerinde inceledi. 
Çalışmadan duyduğu 
memnuniyeti dile getiren Mutlu 
Mahallesi Muhtarı Hasan 
Hüseyin Hastürkoğlu, konuyla 
ilgili yaptığı açıklamada “Yeşil 
alana arabalar uygunsuz 
olarak park yapıyorlardı. 

Bizler de şikayetlerimizi 
Yunusemre Belediyesi'ne 
bildirdik. Belediye ekipleri bu 
alana gelerek çit yapımı 
gerçekleştiriyor. Ayrıca parkta 
yeşillendirme yapıyor.  Ekipleri 
ayrıca İvaz Paşa Camii 
önündeki parkta çit ve 
yeşillendirme çalışması yaptı. 
Yapılan çalışmalardan dolayı 
Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi'ye teşekkür 
ederiz” dedi. Mutlu Mahallesi 
sakinlerinden Fatma Dağ da 
“Ben uzun süre ayakta 
duramıyorum, yürüyemiyorum. 
Belediyemiz parkımıza bank 
koydu. Bizler için oldukça 
faydalı bir çalışma yaptıkları 
için teşekkür ederiz.” diye 
konuştu.  
(Haber Merkezi)

24 BİN ÇİÇEK SATIN ALINDI 

Merkezin çalışmalarına her zaman 
destek verdiklerini aktaran Başkan 
Mehmet Çerçi, belediye olarak engelli 
öğrencilerin rahatlıkla kullanabileceği 
spor aletlerini seraya kuracaklarını 
ek ip le r i n  ay r ıca  oku lda  çev re  
d ü z e n l e m e  ç a l ı ş m a s ı  
gerçekleştireceğini kaydetti. 
(Haber Merkezi)

SPOR ALETLERİ KURULACAK 

ÖZEL ÇOCUKLAR ÖZEL ÇİÇEKLER YETİŞTİRİYOR 

Yunusemre Belediyesi, genç sporcular için bir sosyal tesis projesini 
daha hayata geçiriyor. 

YUNUSEMRE GENÇ SPORCULARA YENİ BİR TESİS KAZANDIRIYOR
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Siz kendi ülkenizde 'kazan-

kazan' şeklinde yaşayın. 

Bizler de 'kazan-kazan' ile 

yaşamak istiyoruz. Bizim 

dış politikamızda ebedi 

düşmanlarımız olmadığı 

gibi ebedi dostlarımız da 

yoktur, ebedi 

menfaatlerimiz vardır. Bu 

menfaatler içerisinde 

manevi menfaatlerimiz 

önde gelir. Manevi 

menfaatlerimizin başında 

da Kudüs geliyor. Biz 

Kudüs için 

'vazgeçilmezimiz' diyoruz, 

bütün Müslümanlar aynı 

şekilde... Üçüncü kutsal 

belde de Anadolu 

toprakları, İstanbul. O 

nedenle bundan böyle İsrail 

zaten bu bölgede 

yalnızlaşmıştı, yalnızlaşmak 

iyi değildir."

KUDÜS’TE HEP BİRLİKTE 

YAŞANACAK

Yahudilerin 3 bin yıl 

boyunca vatansız 

yaşadığını, İkinci Dünya 

Savaşı'ndan sonra 

Filistinliler'in topraklarını 

aldıklarını anlatan Özdağ, 

"Bugün Filistinliler, 'anladık 

toprağımızı aldınız ama 

kutsalımızı almayın, anladık 

toprağımızı aldınız ama 

devletimizi almayın.

   Bayrağımız dalgalansın, 

beraber yaşamak istiyoruz. 

Müslümanlar ve Yahudiler 

olarak birlikte yaşamak 

istiyoruz' diyorlar.

Kudüs'te Museviler, Yahudiler, Hristiyanlar ve Müslümanlar beraber yaşayacaklar" 

diye konuştu.

ABD’NİN BÖLGEYİ KARIŞTIRMA PLANI SONUÇSUZ KALACAK

"İsrail'in başbakanının Netanyahu olduğunu zannediyordum ama Trump'mış" diyen 

Özdağ, ABD'nin İsrail ve Ortadoğu'yu yönetmek istediğini, bunu yaparken de bölgeyi 

karıştırmayı amaçladığını söyledi. Özdağ, "Hristiyan Batı dünyasının da Kudüs'ü 

birilerine teslim etmek gibi akılsızlık yapmayacağını düşünüyorum, buna kimsenin 

hakkı yoktur. Sayın Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan'ın dediği gibi Kudüs 

kırmızı çizgimizdir. Sadece bizim değil Hristiyanların da kırmızı çizgisidir, bunun 

bedeli ağır olur" değerlendirmesinde bulundu.

K Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ, 

AOrtadoğu'yu yeni bir krize sürüklemenin doğru 

olmadığını belirterek Trump'ın planına ABD'deki 

Yahudilerin karşı çıkacaklarını ifade ederek, Hristiyan Batı 

dünyasını ve Papa'yı da bu konuda duyarlı olmaya çağırdı.

   AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ, 

ABD'nin Kudüs'ü İsrail'in başkenti olarak tanıma planını 

eleştirdi. Özdağ, "Bizim dış politikamızda ebedi 

düşmanlarımız olmadığı gibi ebedi dostlarımız da yoktur, 

ebedi menfaatlerimiz vardır. Bu menfaatler içerisinde 

manevi menfaatlerimiz önde gelir. Manevi menfaatlerimizin 

başında da Kudüs geliyor” dedi.

KUDÜS MÜSLÜMANLARIN İLK KIBLESİDİR

    "Kudüs, Müslümanların ilk kıblesidir. İlk kıblemizin olduğu 

yerde bir emrivaki yapmaları doğru değildir” diyen Özdağ 

sözlerine şöyle devam etti, “Daha önce Birleşmiş Milletler 

Filistin'i tanımaya başlamıştı, bayrağı dalgalanmıştı, 

bağımsız bir devlet noktasından ileri noktalara gelinmişti. 

Böyle bir ortamda kalkıp 'size bağımsızlık veririz, bir devlet 

kurmanıza müsaade ederiz, karşılığında da Kudüs'ü isteriz' 

diyerek kutsallarımıza savaş açmalarını, bu şekilde şantaj 

yapmalarını İslam dünyasının kabul etmeyeceğini Trump'ın 

bilmesi gerekir. Geldikleri andan itibaren İslam dünyasını 

karıştırma çalışması içerisindeler. Trump; Suriye'den elini 

çek, Irak'tan elini çek, İran'dan elini çek, Türkiye'den elini 

çek, Kudüs'ten elini çek.

unusemre	 Belediyesi	 adını	Ya l d ı ğ ı 	 Y u n u s 	 E m r e 	

Hazretlerini	 artık	 her	 ay	

hem	 anacak	 hem	 de	 anlatacak.	

Düzenlenecek	 programlarda	 ünlü	

düşünürü	 anma,	 divanından	

okuma	 ve	 ilahilerini	 zikretme	

programı	 düzenleyecek.	 Yunus	

Emre’yi	anma	programlarının	 ilki	

Yunusemre	Belediyesi	Cumhuriyet	

Mahallesi	Kültür	ve	Taziye	Evi’nde	

gerçekleştirildi.	 Programa	 katılan	

Burhan-Der	 Eğitim	 Kültür	 ve	

Dayanışma	 Derneği	 üyelerinin	

yaptığı	 Yunus	 Emre	 ilahilerini	

zikretme	 programı	 büyük	 beğeni	

topladı.	 Düzenlenen	 programın	

a ç ı l ı ş 	 k o n u ş m a s ı n ı 	 y a p a n 	

Yunusemre	 Belediyesi	 Strateji	

Geliştirme	 Müdürü	 Orhan	 Güzel,	

Yunus	 Emre’nin	 tasavvufundaki	

meşk	 boyutunu	 ele	 alacaklarını	

belirtti

	 	 	 G ü z e l , 	 “ Y u n u s 	 E m r e 	

Hazretlerinin	 tasavvuftaki	 yerini	

ve	 ilahi	 aşkı	 ele	 alacağız.	 Yunus	

E m r e ’ n i n 	 i l a h i 	 a ş k ı n ı 	 v e 	

tasavvufunu	 ele	 alarak	 onu	 hem	

anacağız	 hem	 de	 anlayacağız	

inşallah.	 İnşallah	 hayırlı	 bir	 ve	

faydalı	 bir	 sohbet	 olur”	 diye	

konuştu.

urgutlu-Ödemiş yolunun 

Tyapımında büyük emeği 
olan ve 1973 yılında 

geçirdiği trafik kazası sonucu 
hayatını kaybeden dönemin 
Ödemiş Kaymakamı Yusuf 
Doğan anısına, dönemin 
Manisa Valisi Vefik Kitapçıgil 
tarafından yaptırılan hayrat 
çeşmesinin yıllardır akmayan 
suyu, MASKİ Genel 
Müdürlüğünün hassas 
çalışması sonucu yeniden 
akmaya başladı.

Turgutlu ilçesine bağlı Karaköy 
Mahallesi ile İzmir’in Ödemiş 
ilçesini birbirine bağlayan 
bölgede yer alan ve 1973 
yılında geçirdiği trafik kazası 
sonucu hayatını kaybeden 
dönemin Ödemiş Kaymakamı 
Yusuf Doğan anısına, dönemin 
Manisa Valisi Vefik Kitapçıgil 
tarafından yaptırılan hayrat 
çeşmesinin suyu, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi MASKİ 
Genel Müdürlüğü tarafından 
yapılan çalışmayla yeniden 
akmaya başladı. Yaklaşık 8 
yıldır yeraltındaki borularının 
ezilerek hasar görmesi 
nedeniyle suyun akmadığını 
tespit eden 

PARASIZLIK MI
MI  İNSANI  DEPRESYONA  SOKAN  

YOKSA  

PARA MI?

apılan araştırmalara göre Türkiye'de depresyon oranları son 5 yılda Yyüzde 70 artmış durumda ve gitgide yükselerek devam ediyor. Peki 
depresyona ne sebep olur? Etkileri nelerdir? Yoksulluğun 

depresyonda payı var mıdır? Toplumsal refah, iyi gelir seviyesi depresyonda 
ilaç tedavisi görür mü?
Ne yazık ki ülkemizde zor günler yakamızı bırakmıyor. Gündem sürekli 
yoğun. Bir olay bitmeden bir diğer olayın içinde buluyoruz kendimizi. Toplum 
üzerindeki etkisinin oldukça büyük olduğunu söyleyebilirim. Bir de üzerine 
halk, asgari yaşam düzeyinin, açlık sınırının altında ücretlere tabi tutulunca 
gelecek kaygısı yaşayan insan sayısı günden güne artıyor.
Ülkemizde her 10 kişiden biri antidepresan kullanıyor ve ruh sağlığı 
hastanelerinde doluluk oranları yüzde 100'e ulaşmış durumda. Dünya Sağlık 
Örgütü'nün raporuna göre Türkiye'de 3 milyon 260 bin kişi depresyonda aynı 
rapora göre depresyonların yüzde 80'inden fazlası düşük ve orta gelir 
seviyesindeki insanlarda tespit edildiği belirtilmiş.
Yoksulluğun depresyona sebep olduğu alenen görülmekte yeteri kadar paraya 
sahip olamamak depresyona yol açıyor. Fakat şöyle de bir durum var, bazı 
insanlar gelirleri iki katına çıksa bile mutlu olmuyorlar, mutsuzluk seviyeleri 
değişmiyor. Depresyonun etkisi belki de yoksulluğa sebebiyet veriyor. Çünkü 
depresif insanların daha az üretken oldukları ve işe daha sık geç kaldıkları 
tespit edilmiş. 
Bazı insanlar çok fazla mala mülke sahip olmasına, düşünmeden para 
harcamasına rağmen yine de halen depresyonda. Kim bilir belki de depresyon 
hastalığının sebebi ne para ne de parasızlıktır. Akla mı yatırım yapmak lazım? 
Bence en mantılısı bu. Akıl sağlığına yatırım yapmak, daha fazla psikologla 
çalışmak ya da yeni hastaneler açmak anlamına gelmiyor elbet. Bu daha çok, 
insanların sanal dünyada  akıllı telefon ekranlarının camından iletişim kurmak 
yerine onları gerçek dünyayla bağlantılı hale getirmek, tüketmekten ziyade 
üretkenliği teşvik etmekle  ilgili bir yatırım. Sözlerimi Platon'un bir sözüyle 
bitirmek istiyorum. “ Yoksulluğun nedeni varlığın azalması değil, isteklerin 
artmasıdır.”
                                                                                

Yıllardır Akmayan Çeşmeye Büyükşehir Eli

MASKİ Genel Müdürlüğü ekipleri, yaptığı çalışmayla kısa sürede 
hasarı giderdi ve suyun yeniden akmasını sağladı.

Vatandaşlardan Teşekkür

Çeşmenin kendileri için manevi anlamda önemli olduğunu ve 
mahalle halkı olarak “Kaymakam Çeşmesi” olarak andıklarını 
ifade eden Karaköy Mahallesi sakinleri, çeşmenin yeniden suyla 
tanışmasının kendilerini mutlu ettiğini belirterek, MASKİ Genel 
Müdürlüğü ve Manisa Büyükşehir Belediyesi ekiplerine teşekkür 
ettiler.                (Haber Merkezi)

MCBÜ Salihli MYO Öğrencileri MCBÜ Rektörlüğünü Ziyaret Etti

CBÜ Rektörlüğü; üniversite bünyesine yeni katılan öğrencilerin 

Mkampüs içi yaşamı ve MCBÜ’nün imkânlarını tanımalarını ve 
bölümleri ile ilgili iş yaşamı tecrübelerinin paylaşımını 

önemsiyor.

MCBÜ Salihli Meslek Yüksekokulu Özel Güvenlik ve Koruma Programı 
birinci ve ikinci öğretim öğrencilerinden oluşan 60 kişilik bir grup bu 
çerçevede, Şehit Prof. Dr. İlhan Varank Yerleşkesine oryantasyon 
ziyareti gerçekleştirerek, MCBÜ Güvenlik Birimi çalışmalarını yerinde 
inceledi.

Öğrenciler, Rektör Prof. Dr. A. Kemal Çelebi ile de sohbet ederek, 
bölümleri ile ilgili çalışmaları yerinde inceleme imkânı sağladıkları için 
teşekkür etti.

YUNUSEMRE, ÜNLÜ DÜŞÜNÜRÜ ANIYORYUNUS EMRE TASAVVUFUN TAM MERKEZİNDE

Düzenlenen programda tasavvuf sohbetleri konuşmacısı Salih Güzel, amaçlarının Yunus 
Emre’yi anmak ve anlamak olduğunu söyledi. Güzel, “Günümüz çağında Ortadoğu’da 
yaşanan terör ortamlarını düşündüğümüzde terörün en büyük panzehri tasavvuftur. Yunus 
Emre Hazretleri de tasavvufun tam merkezindedir. Yunus Emre tasavvufunun tam merkezi 
de ilahi aşktır. Yunus’u Yunus yapan tasavvuftur. Tapduk Emre hazretleridir. Bundan dolayı 
Yunus Emre hazretlerini anmak gibi aynı zamanda anlamak gerekiyor. Onun öğretileri 
günümüz için de çok faydalı. Dünyada yaşanan aşırılıklar ile mücadele için Yunus Emre’nin 
öğretilerinin önemi çok büyük. Belediyemize de bize sizlerle buluşma fırsatı verdiği için çok 

Konuşmaların ardından Yunus Emre 
hazretlerinin ilahilerini zikretme 
programı düzenledi. Programda ilahi 
meşk, zikri şerif ve semah gösterileri 
düzenlendi.

Selçuk Özdağ’dan Batı Dünyası ve Papa’ya Kudüs Çağrısı

Ayşe PALİTKIRAN  'ın
kaleminden

  Sağlıcakla
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Efendi Mahalle Muhtarı Halil Ay, “Mahallemizdeki yeni yerleşim yerlerinde su 
hattımız yoktu. Sağolsun MASKİ yetkilileri olaya hemen müdahale ederek çalışma 
başlattı. Şu an içme suyu hattımız tamamlanarak altyapı ihtiyacımız giderildi. 
Koordinatörümüz Doğan Ensivri ve MASKİ şefimiz Murat İpek’e çalışmalarından 
dolayı ayrı ayrı teşekkür ederim. Bizlere böylesi güzel hizmetler sunan Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Cengiz Ergün ve MASKİ Genel Müdürümüz Yaşar Coşkun’a 
mahallem ve şahsım adına çok teşekkür ediyorum” dedi.
(Haber Merkezi)

anisa Büyükşehir Belediyesi’nin 

MMimar Sinan Bulvarı üzerinde 
Merkez Efendi ve Hafsa Sultan 

Mahallelerini birbirine bağlayan yolda, 
yayaların rahat ve güvenli şekilde, trafik 
akışını engellemeden karşıdan karşıya 
geçişlerini sağlamak amacıyla başlattığı 
yaya üst geçidi projesinde inşaat 
çalışmaları devam ediyor.

    Modern mimarisi ile de dikkat çekecek 
olan yaya üst geçidi inşaatında çelik 
montaj çalışmaları gerçekleştiriliyor.
Artan nüfus yoğunluğu ve kamu 
kurumlarına geçiş noktası olması 
nedeniyle Manisa Büyükşehir Belediyesi, 
Mimar Sinan Bulvarı üzerinde Merkez 
Efendi ve Hafsa Sultan Mahallelerini 
birbirine bağlayan yolda yaya üst geçidi 
çalışmasına başladı. Kentin merkezinden 
geçen ana arter üzerinden yayaların 
güvenli geçişini sağlayacak olan modern 
üst geçitte çelik montaj çalışmaları 
yapılıyor.
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anisa Büyükşehir Belediyesi 

MMuhtarlıklar Dairesi Mahalle 
Hizmetleri Şube Müdürlüğü 

ekipleri, Kırkağaç’ı ziyaret ederek, 
Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından 
yapılan ve devam eden yatırımları ve 
çalışmaları yerinde inceledi.
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Muhtarlıklar Dairesi Mahalle Hizmetleri 
Şube Müdürlüğü ekipleri, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi tarafından 
Kırkağaç’ta yapımı devam eden ve 
tamamlanan çalışmaları yerinde inceledi. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırkağaç 
Koordinatörü Ali Rıza Duman’ın da hazır 
bulunduğu incelemelerde, yapılan 
çalışmalar hakkında yerinde incelenerek 
bilgi alındı. Ekipler, Hacet, Güvendik, 
Kınık ve Gelenbe mahallerindeki 
çalışmaları inceleyerek, semt 
pazarındaki esnafları ziyaret etti. Ekipler, 
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün’ün talimatları ile yapılan 
çalışmaların vatandaşların daha rahat ve 
konforunu arttırmaya yönelik olduğunu 
ifade ederek, çalışmaların en kısa 
zamanda tamamlanacağının bilgisini 
verdi.

Şehzadeler Belediyesi olarak diğer 
Gıda Bankalarından farklı olarak 
başlattığımız çalışmada, belirlemiş 
olduğumuz kriterlere haiz olan 
ihtiyaç sahiplerine içerisinde belli 
bir  miktar kredi yüklü olan 
Şehzadem Kart vererek onların 
evlerinin ihtiyacı olan eşyayı 
ihtiyacı olduğu miktarda almalarını 
s a ğ l ı y o r u z .  D a h a  ö n c e k i  
uygulamalarda vatandaşlara 
oluşturulmuş olan hazır paketler 
teslim ediliyor burada ihtiyacı olan 
o l m a y a n  b i r ç o k  m a l z e m e  
ver i l iyordu.  Vatandaşlar ımız  
ihtiyacı olan malzemeleri kullanıyor 
ancak ihtiyacı olmayanları da 
kullanamadığı için kimi zaman bu 
verilen yardımlar boşa gidiyordu. 
Ancak bu Şehzadem Kart ile 
bunun tamamen önüne geçmiş 
olduk ve vatandaşlarımız belli 
miktar yüklü olan Şehzadem Kart 

Şehzadem Kart ile ihtiyaçlarını alıyorlar
sayesinde evinin ihtiyaçlarını bir 
marketten alışveriş yapar gibi 
alabiliyorlar.Şuan itibari ile 670 
vatandaşımız Şehzadem Kart sahibi 
olarak Gıda Bankamızdan istedikleri 
ihtiyaçlarını karşı layabil iyorlar. 
Şehzadeler Belediyesi Gıda Bankası 
İYİBANK’ ı açtığımız günden bu 
zaman kadar da bu hizmetimizden 9 
bin 700 vatandaşımız faydalanma 
imkanı buldular” dedi.

İYİBANK’ ı yılın 12 ayı boyunca 
aralıksız hizmet verdiğini ifade eden 
Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 
F a r u k  Ç e l i k ,  h a y ı r s e v e r  
vatandaşların zaman zaman gıda 
yardımlarında bulunduğunun altını 
çizerek, bu noktada malzeme 
y a r d ı m ı  y a p m a k  i s t e y e n  
h a y ı r s e v e r l e r i n  d e s t e k l e r i n i  
beklediklerini de sözlerine ekledi.
                              (Haber Merkezi)

ehzadeler  Be led iyes in in  ŞİY İBANK, olarak hizmete 
sunduğu gıda bankası, ihtiyaç 

s a h i b i  v a t a n d a ş l a r ı n  t ü m  
iht iyaçlar ını  Şehzadem Kart 
sayesinde karşılıyor. Belediyenin 
sosyal yardımlar yönetmeliğine 
uygun kriterleri taşıyan ihtiyaç 
sahipleri, kendilerine veri len 
Şehzadem Kart ile Şehzadeler 
Belediyesi İİYİBANK’ tan istedikleri 
ihtiyaçlarını alabiliyorlar.

Geçtiğimiz yıl Şubat ayı içerisinde 
düzenlenen bir törenle hizmete 
açılan Şehzadeler Belediyesi Gıda 
Bankası, İYİBANK, ihtiyaç sahibi 
vatandaşların yüzünü güldürmeye 
devam ediyor. Açıldığı günden bu 
güne kadar 9 bin 700 vatandaşın 
f a y d a l a n d ı ğ ı  Ş e h z a d e l e r  
Belediyesi Gıda Bankası,

İ Y İ B A N K ’  t a n  f a y d a l a n a n  
vatandaşlar belediye tarafından 
içerisinde belli kredi miktarının yüklü 
olduğu Şehzadem Kart ile İYİBANK’ 
tan evlerinin istedikleri ihtiyaçlarını 
karş ı layabi l iyor lar.  Günlük 30 
vatandaşın ihtiyaçlarını İYİBANK’ tan 
karşıladığını ifade eden Şehzadeler 
Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik 
“Şehzadeler Belediyesi olarak her 
alanda yaptığımız hizmetlerle 
halkımızın huzurlu bir şehirde 
yaşaması için çaba sarf ediyoruz. Bu 
bağlamda Şehzadeler ilçemizde 
y a ş a y a n  i h t i y a ç  s a h i b i  
vatandaşlarımızı da unutmadık. 
Geçtiğimiz yıl Şubat ayı içerisinde 
aç ı l ı ş ın ın  gerçek leş t i rd iğ im i z  
Şehzadeler Belediyesi Gıda Bankası 
İ Y İ B A N K  i l e  i h t i y a ç  s a h i b i  
vatandaşlarımızın ihtiyaçlarını 
gideriyoruz.

EFENDİ’YE YENİ HAT
ASKİ Genel 

MMüdürlüğü, Akhisar’ın 
Efendi Mahallesi’ndeki 

yeni yerleşim yerinin altyapı 
ihtiyacını karşılamak amacıyla 
içme suyu hattı döşedi.
      

    Manisa Su ve Kanalizasyon 
İdaresi (MASKİ) Genel 
Müdürlüğü, Manisalılara sağlıklı 
ve kesintisiz içme suyu 
sunabilmek adına çalışmalarını 
yoğun şekilde sürdürüyor. 
    Bu kapsamda, MASKİ Genel 
Müdürlüğü, Akhisar ilçesine bağlı 
Efendi Mahallesi’ndeki yeni 
yerleşim bölgesine içme suyu 
hattı döşedi.
    İçme Suyu Dairesi Başkanlığı 
bünyesinde tamamlanan içme 
suyu hattını, Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Akhisar Koordinatörü 
Doğan Ensivri ve MASKİ İlçe 
Şefi Murat İpek yerinde 
inceleyerek mahalle muhtarıyla 
görüştü.

“Mahallemiz yeterli altyapıya kavuştu”

Büyükşehir’den Güvenli Geçiş İçin Üst Geçit Hamlesi

Mimar Sinan Bulvarı üzerinde yapılacak olan yaya üst 
geçidinin ulaşımda yaya güvenliği sağlayacağını 
belirten Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün,” Engelli asansörü, yürüyen merdiveni ve kötü 
hava koşullarına karşı cam şeffaf üst örtüsüyle 
yayaların güvenliğini konforlu şekilde sağlayacak olan 
üst geçidimiz de çelik montaj çalışmaları yapılıyor. 
Kısa süre içerisinde tamamlamayı planladığımız üst 
geçidimiz ile vatandaşlarımız karşıdan karşıya 
geçişlerini daha güvenli yapacak” dedi. (Haber Merkezi)

Başkan Ergün’den Çarpıcı Açıklamalar
anisa Büyükşehir 

MBelediye Başkanı 
Cengiz Ergün, internet 

üzerinden yayın hayatını 
sürdüren Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Televizyonu’nun 
canlı yayın konuğu olarak, 
gündeme ilişkin önemli 
açıklamalar yaptı. Göreve 
geldiği günden bugüne parti 
rozetini çıkararak, hizmetin 
siyasetinin olmayacağını 
vurguladıklarını belirten Başkan 
Ergün, “Bütün piyasa fiyatları, 
alınan malzemelerdeki artışları 
yok görerek, siyasi olarak 
‘Cengiz Ergün 75 milyon liralık 
daha fazla yatırım yapmasın 
diyorlar” dedi.
  Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi 
Televizyonu ekranlarında 
‘Başkanla Baş Başa’ 
programında gündeme ilişkin 
açıklamalarda bulundu. Başkan 
Ergün, programda geçtiğimiz 
Kasım Ayında Büyükşehir 
Belediye Meclisi’nde görüşülen 
ve Manisa Büyükşehir 
Belediyesi’nin 2018 mali yılı 
gelir tarifelerine AK Parti ve 
CHP gruplarının oylarıyla 
reddedilmesini değerlendirdi. 
Göreve geldiği günden bugüne 
hizmetin siyasetinin 
olmayacağını vurguladığını 
belirten Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, “Bu makamlar hizmet 
makamları. Biz seçildiğimiz 
günden itibaren rozetimizi 
çıkardığımızı hep ifade ettik. 
Hiç unutmuyorum bir kere daha 
söylüyorum.

Bunu daha önce başka bir 
programda da söylemiştim. Sayın 
Genel Başkanımız Devlet Bahçeli 
2009 yılında ilk seçildiğimde 
Manisa Belediyesi’nin kapısının 
önünde beni yanına alarak 
Manisalı vatandaşlara şunu 
söyledi: ‘Artık Başkanımız 
Manisa’nın Başkanıdır. Tüm 
Manisa halkına hizmet edecektir’. 
Bu düsturla 9 yıla yaklaşan 
sürede bu hizmeti vermeye 
çalışıyoruz” diye konuştu.

Bu daha çok tabi 
seçimlere yaklaşan 
süreçte oluyor. Ama 
hükümet erkene 
çekmediği sürece 
seçime daha 16 ay 
var. Sonuçta bazı 
siyasilerimiz kendi 
kişisel 
düşüncelerinden, 
partisel 
düşüncelerinden 
Cengiz Ergün yeteri 
kadar, fazla iş yaptı. 
Bundan sonra fazla iş 
yapmasın 
düşüncesiyle siyasi 
bir karar aldılar. Ben 
biraz hesap 
adamıyım. Hesaba 
bakarım. Sonuçta 
önüme rakamları 
koyarım, buna göre 
de hareket ederim” 
dedi.

“Cengiz Ergün Daha Fazla İş Yapmasın 
Diye Siyasi Karar Aldılar”

Görev süresi boyunca Manisa’ya 
ve Manisalıya en iyi hizmeti 
sunmanın çabası içerisinde 
olduğunu dile getiren Başkan 
Ergün, “Ancak ne hikmettir ki 
mecliste canı sıkılan bazı 
siyasilerimiz keyifleri estiği zaman, 
veyahut da başka bir düşünce 
içerisine girdikleri zaman bu 
gerçekleşiyor.

“75 Milyon Liralık Daha Yatırım Yapmasın Diyorlar”
Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin 2018 mali yılı gelir tarifelerinden iki 
madde önce Büyükşehir’in bütçesinin onaylandığını söyleyen Başkan 
Ergün, “İki Madde sonra Büyükşehir’in yapacağı TEFE-TÜFE(yaklaşık 
yüzde 15)’nin daha da aşağısı olan yüzde 8-10 civarında bir artışı 
uygun görerek bütün Büyükşehir noktasında yatırımlarımıza yıllık artış 
oranının altında kalmak suretiyle böyle bir artışı uygun görmüşüz. Bunu 
da yüzde 10 kabul edersek 750 milyon lira yıllık gelir olarak 
planladığımız 2018’i yüzde 10’u 75 milyon lira gibi bir bedelin 
alınmaması anlamına geliyor. Yatırımlarına izin verdik, borçlanmana izin 
verdik mecliste diyorlar. Neden borçlanmaya beni gönderiyorsun? 
Elektrik artışı, mazot giderlerinde artış var. Personel giderlerin var. 
Burada TEFE-TÜFE artışlarını devlet kanunen yaptırıyor sana. Dolar 
almış başını gitmiş, Bütün piyasa fiyatları alınan malzemelerde artışları 
yok görüyorsun, siyasi olarak Cengiz Ergün 75 milyon liralık daha fazla 
yatırım yapmasın diyorsun. Beni üzen bu. İki-üç senedir verdiniz bu 
zamları, şimdi niye? Diğer Büyükşehir Belediyelerine baktığınızda çoğu 
aylık olarak bu artışları yapıyorlar. TEFE-TÜFE’ye göre artışlarını 
yapıyorlar” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Kırkağaç�Yatırımları�Devam�EdiyorBARBAROS’TA DERE TEMİZLİK 
ÇALIŞMASI BAŞLADI MASKİ Genel Müdürlüğü, 

Yunusemre ilçesine bağlı 
Barbaros Mahallesi’nde 2 
kilometrelik dere temizlik 
çalışmasına başladı.
  Manisa Su ve 
Kanalizasyon İdaresi 
Genel Müdürlüğü, dere 
yataklarının vatandaşlar 
için tehlike 
oluşturmasının önüne 
geçmeye devam ediyor. 
Çevre Koruma ve Kontrol 
Dairesi Başkanlığı 
bünyesinde yürütülen 
çalışmalar kapsamında 
Yunusemre’nin Barbaros 
Mahallesi’nde dere 
temizlik çalışmasına 
başlandı. Mahalleden 
geçen derenin 2 
kilometrelik bölümünde 
yapılan çalışma 
sayesinde vatandaşlar 
rahat bir nefes alacak.

Mahalle sakinlerinden hizmete 
teşekkür
Özellikle yağışlı havalarda dere 
içerisinde bulunan yabancı maddeler 
ve atıklar nedeniyle taşkın tehlikesi 
yaşadıklarını belirten Barbaros 
mahalle sakinleri, taleplerine kısa 
sürede dönüş yapılarak derenin 
temizliğine başlanmasından ötürü 
büyük memnuniyet duyduklarını ifade 
ederek Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün’e ve MASKİ 
Genel Müdürlüğü’ne teşekkür etti. 
(Haber Merkezi)

MASKİ EKONOMİK ÖMRÜNÜ TAMAMLAMIŞ HATLARI YENİLİYOR
MASKİ Genel Müdürlüğü, Gördes ilçesine bağlı Akpınar 
Mahallesi’nde 6 kilometrelik isale hattının deforme olan 
900 metrelik bölümünde yenileme çalışmasına 
başladı.Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi Genel 
Müdürlüğü, il genelinde sağlıklı altyapı sistemleri için 
çalışmalarını sürdürüyor. Bu kapsamda, Gördes’in 
Akpınar Mahallesi’nde bulunan mevcut içme suyu isale 
hattında yenileme çalışması başladı. MASKİ ekipleri, 6 
kilometre uzunluğundaki hattın deforme olan 900 
metrelik bölümünü sağlıklı hale getiriyor. Çalışma 
sayesinde hatta yaşanan patlaklara son verilerek su 
kesintilerinin önüne geçilecek.

Akpınar Mahalle Muhtarı 
Yakup Arıoğlu, 
“Çalışmalardan 
memnunuz. Hattımız 30 
yıllık. Değişmesi elzem 
olmuştu. Manisa 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün’ün 
hizmetlerinden çok 
memnunuz. Kendisine 
teşekkür ediyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

çalışmalarından memnunuz”
“Cengiz Başkan’ın 


